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BAĞIŞIKLAMANINsadece çocukluk çağına
kısıtlı bir tablo olmadığını belirten Prof.
Dr. Alper Şener, "Erişkin çağdaki
kişilerin ve yaşlıların da aşılanması çok
önemli. Ömür boyu bağışıklama büyük
önem taşıyor” dedi. � 3’te

“Aşılama 7’den
77’ye yapılmalı”

GELENEK KALDIĞI
YERDEN DEVAM

SOSYALmedyada yer alan boykot çağrılarını
değerlendiren İZTO Başkanı Mahmut Özgener,
“İşini doğru yapan, hakkaniyetle fiyat
belirleyen işletmelerin de cezalandırılıyor
olmasını doğru bulmuyorum" dedi. � 9’da

ÖZGENER’DEN
BOYKOT ÇIKIŞI

27 NİSAN 2024 CUMARTESİ
4 TL

‘BIÇAK GİBİ KESİLDİ’
SORUNLARIN çözümü için Ticaret Bakanlığı
yetkilileriyle görüştüklerini belirten İzmir Oto
Galericiler Müşavirlik Kiralama ve Yıkamacılar
Esnaf Odası Yönetim Kurulu Başkanı Zafer
Dursun, “İzmir, İstanbul, Bursa ve Antalya esnaf
odalarının başkanlarıyla birlikte Ticaret
Bakanlığı’nı ziyaret ettik. Vatandaş paradan
para kazanmayı tercih ediyor. Böyle olunca
piyasa canlanmıyor. Silsile yoluyla tüm
piyasalar zincirleme kapanıyor veya daralıyor.
Ticarete özendirilecek tedbirler alınmaması
halinde ne esnaf ne de üretici rahat bir nefes
alabilir” ifadelerini kullandı. 

2. ELE SIFIR FAİZ
OTOalımlarına uygun koşulların oluşturulmasını
talep eden Başkan Dursun, “Sıfır araç
alımlarında sembolik faizler uygulansın.
Otomotiv sektörü araç üretmeye devam etsin.
İkinci el araçların değerlendirilmesi açısından da
sıfır faizli 60 aya kadar krediler verilsin. Uygun
koşullarda kredi verilmemesi halinde piyasa
duruyor. Alış satış durduğunda tamir, bakım ve
onarım sektörü de nefes alamıyor. Bu kapının
kapatılması halinde ciddi toplumsal sorunları
hep birlikte yaşarız. Sorunları kördüğüm
olmadan tek tek çözmek gerekir” dedi. � 9’da

İZMİREkonomik Kalkınma Koordinasyon
Kurulu Toplantısı’nda konuşan
Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil
Tugay, “Şehrimizin kalkınması için
çalışacağız. Koordinasyon kurabileceğimiz
her kent ve kurumla iş birliği yapacağız”
ifadelerini kullandı. � 7’de

Tüm paydaşlara
iş birliği çağrısı

KONAKBelediyesi Fen İşleri Müdürlüğü
ekipleri kaldırımları mercek altına aldı.
Kırılan, oynayan kaldırım taşlarının
bakım, onarım ve yenilemesini yapan
ekipler işe Güzelyalı-Göztepe arasındaki
kaldırım taşlarıyla başladı.  � 6’da

Her sokakta ayrı
bir çalışma var

ULUSALSüt Konseyi 1 Mayıs’tan itibaren çiğ
süte zam geleceğini duyurdu. Üreticinin eline
geçecek fiyat, litre başına net 14,65 Türk
Lirası’nı aşacak şekilde belirlendi. Market
raflarına da yansıyacak zammın tüm süt ve
süt ürünlerini etkilemesi bekleniyor. � 5’te

Çiğ süte yapılan zammın ardından fiyat artışının raflara yansıması beklenirken
kooperatif başkanları vatandaşı hazırlıklı olmaları konusunda uyardı

EGE Üniversitesi Viyana Vals Grubu
Topluluğu’nda eğitim alan üyeler,
yetenekleriyle gençlere taş çıkarttı.
Merkezin Ritim Grubu, “Hatırla Sevgili”,
“Vardar Ovası”, “Kahveyi Kavururlar”,
“Ankara'nın Bağları” gibi eserleri hem

çalıp hem söyledi. Türk Halk Müziği
Korosu ve Türk Sanat Müziği Sağlıklı Yaş
Alma Korosu seslendirdikleri parçalarla
davetlilere unutulmaz anlar yaşatırken
Keşanlı Ali Destanı oyunu ile alkış
topladılar. � 12’de
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ÖMRÜNÜZE BEREKET
NE DE GÜZELSİNİZ

KARŞIYAKABelediyesi, geleneksel hale
getirdiği ‘En Güzel Balkon Bahçe Yarışması’nı
bu yıl 22’nci kez gerçekleştirecek. Güzel
Karşıyaka’ya renk katan yarışma üç ayrı
kategoride yapılacak. � 12’de

TORBALI-Bayındır-Ödemiş-Kiraz Yolu’nun
Ödemiş’te devam eden yol çalışması yine
durdu. Demokrat Parti Ödemiş Belediye
Başkan Adayı Dilek Acar Güleç, hem iktidara
hem de yerel yöneticilere, “Karayolumuzu
bitirin” çağrısı yaptı.  � 4’te

‘Efeler kenti’ne
hiç yakışmıyor
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İZMİRBüyükşehir Belediye Başkanı
Cemil Tugay’ı ziyaret ederek ‘Hayırlı
olsun’ dileklerinde bulunan
Kemalpaşa Belediye Başkanı Mehmet
Türkmen, iş birliği mesajı verdi. � 4’te

METİN AYDINOĞLU

aydinoglumetin@hotmail.com

HAYRETTİN FİLİZ

bta.hayrettin@gmail.com
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Mutahhar Şerif
Başoğlu - 19

Spor ve aile
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ELİNA DİNÇ

elenadinc@gmail.com
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Moleküler 
yanıtlar‘Yüzleri gülsün

O BİZE YETER’
KARABAĞLAR
Belediye Başkanı
Helil Kınay, çocuklarla
bir araya gelerek
onlarla doyasıya
eğlendi.� 6’da

İzmir Büyükşehir Belediyesi Sağlıklı Yaş Alma Alzheimer-
Demans Merkezi üyeleri, performanslarıyla hayran bıraktı

KARAVANI ÇOK SEVDİK 3 HASTANEYE TAZE KAN DEÜ’NÜN HAKLI GURURU6 10
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’Bir dönem siparişlere yetişemeyen ikinci el otomobil piyasasında adeta yaprak
kıpırdamıyor. Zor günler geçiren sektör temsilcileri Bakanlığın kapısını çaldı
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27 Nisan 2024 Cumartesi2 AKTÜELEditör: Hakan Serbest Tasarım: Sedat Araz

Herkese selam. Çeşitli etkinliklerle
yoğun geçen bir haftanın sonuna
geldik yine... Ama size gelecek

haftadan haberlerim var.
Biliyorsunuz İlvi hem benim hem de

İzmirliler’in çok sevdiği bir marka...
Her zaman yaratıcı ve yenilikçi bir

yaklaşımla, sadece özel tasarımlar
sunmakla kalmayıp, aynı zamanda bir
yaşam tarzı sunan İlvi, İstinyePark İzmir’de
yine cemiyet hayatının tanınmış isimlerini
ve basın mensuplarını keyifli bir etkinlikte
bir araya getirecek.

Demet Şener'in ev sahipliğinde,
Harmoni Network ve Kadraj Medya
organizasyonuyla gerçekleşecek etkinlikte
davetliler, çabasız şıklığın anahtarı
rengarenk tasarımları yakından inceleme
ve deneme imkanı bulacak.

Kendini yenilemek ve sezonun enerjisini
yansıtmak isteyenlerle İlkbahar- Yaz 24
Koleksiyonu'nu İzmir İstinyePark’ta
keşfedeceğiz.

Özenle hazırlanmış yeni sezon ayakkabı
ve çanta koleksiyonuyla İlvi’nin mevsimin
ruhunu yansıtan tasarımlarının konuklar
tarafından büyük ilgi göreceğine
inanıyorum.

2 Mayıs Perşembe günü saat 14.00'te
başlayacak bu etkinliği siz de kaçırmayın.

Oyuncu Hazal Filiz Küçükköse, sosyal medya
hesabını oldukça aktif olarak kullanan bir
isimler arasında yer alıyor. Son olarak
Instagram hesabından gönderi paylaşan
oyuncu Küçükköse, iddialı pozuna düştüğü
notla gündem oldu. “Kara Sevda” dizisindeki
performansıyla tüm dünyada büyük bir hayran
kitlesine sahip olan Hazal Filiz Küçükköse,
sosyal medyayı aktif kullanan ünlüler arasında
yer alıyor. Özel yaşamıyla ve cesur
paylaşımlarıyla magazin gündemini sallayan
ünlü oyuncu, güzelliğiyle de dikkatleri üzerine
çekiyor. Her paylaşımı olay olan oyuncu iddialı
pozlarıyla sosyal medyayı salladı. Paylaşımın
altına düştüğü “Kendimi Barbie gibi
hissediyorum” notuyla güne damga vurdu.
Ünlü oyuncunun takipçileri binlerce beğeni ve
yorum yaptı. Hazal Filiz Küçükköse’nin
takipçileri “Büyüleyici güzellik”, “Barbie
bebekten daha güzelsin”, “Rüya gibi
görünüyorsun” gibi yorumlar yaptı.
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23 Nisan Ulusal Egemenlik ve
Çocuk Bayramı, başarılı
girişimci ve sivil toplum

gönüllülerinden Sibel Erdoğdu ev
sahipliğinde 2Plan Terminal İzmir’deKüçük Trafik Polisleri Atölyesiyle
coşkuyla kutlandı. Harmoninetwork
ajans aracılığı ile gerçekleşen
etkinlikte minikler trafik kurallarınıöğrendi; trafik polislerinin ne gibi
çalışmalar yaptığı konusunda bilgileredindi. Trafik levhaları ve minik
otomobillerle keyif dolu anlar
yaşayan miniklere etkinlik sonunda
sertifika takdim edildi.

Aynur Tulum Kiraz-Aras Kocaman - Nil Ülkü-Sevtap Çöğür- Tilbe KırıkGülşah Dede - Sibel Erdoğdu

Aynur Tulum Kiraz - Asya Cantürk Kuşol Burçe Büküşoğlu- Yeliz Gürhan- Ayşenur Öztaş Nur Gülmez-Senem Ok

Sibel Erdoğdu-Kaan Erdoğdu- Lila Ghising Melis Helva

Güney 
Avcıbey

Kerem-Sibel-Kaan Erdoğdu

Nida-Çınar-Seçkin Nalçakan

Duygu Orhun- Seçil Demirhindi
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Deniz Koyuncu- Seçil Kurçak -Başak Kurtuldu

Burcu Şarlı-Burcu Şarlı-Aydın Boyar-Pakize Sükan-Sibel Erdoğdu
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Başak-Hakan-Kaan Kurtuldu

ARTIK TRAFİK MİNİKLERDEN SORULACAK!ARTIK TRAFİK MİNİKLERDEN SORULACAK!ARTIK TRAFİK MİNİKLERDEN SORULACAK!

Pakize Sükan

Demet Şener İlvi'de
davetlilerle buluşacak

İddialı pozuyla sosyal
MEDYAYI SALLADI!

PAKİZE SÜKAN 

DOLCE VİTA
ileileileileileileile
Demet 
Şener

Hazal Filiz
Küçükköse
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Deprem, pandemi ve yüksek kiralar gibi nedenlerle vatandaşların bir kısmı karavanlara
yöneldi. Öyle ki, karavan sahiplerinin yüzde 20'si 12 ayı bu araçlarda geçiriyor

Tatil için karavanları tercih
edenlerin yanı sıra yılın tamamında
karavanlarda yaşayanların sayısı her
geçen yıl artıyor. Pandemi, depremler
ve yüksek kiralar gibi nedenler
insanları karavanda yaşam tarzını
tercih etmeye yöneltiyor. Karavanlara
her geçen gün ilginin arttığını dile
getiren İzmir Kamp ve Karavan
Derneği Yönetim Kurulu üyesi Doğan
Mustafa Yokuş, “Özellikle İzmir'de
yaşanan deprem, pandemi ve
Kahramanmaraş depreminde sonra
karavanlara rağbet arttı. Karavanlar,
motokaravan ve çekme karavan olarak
ikiye ayrılıyor. Çekme karavanlara
daha fazla bir ilgi oldu. Çünkü fiyatları
biraz daha ekonomik" dedi.

Kira artışları yüzünden yılın 12 ayı
karavanlarda yaşayanların arttığını
belirten Yokuş,
“Karavanlarda yaşayanlar
konakladıkları yerden
kovulduklarına ilişkin
sürekli bize mesaj atıyor.
Karavanlar çok fazla
çoğaldı. Belediyelerin bu
işe çözüm bulması
gerekiyor. İnsanların refah
seviyesi yüksek kamp
alanlarında yaşamasını
istiyoruz" ifadelerini
kullandı. Son 3-4 yılda
karavan üreticilerinin
sayısının arttığına dikkati çeken Yokuş,
"Türkiye genelinde 1000'e yakın
karavan üreticisi var. Yani bundan 10

yıl önce karavan üreticilerinin sayısı
30'u geçmiyordu. Şu anda
sektör çok büyüdü. Eğer
ki bu sıkıntıları
gideremezsek, yarın
üreticiler de olumsuz
etkilenecek. Yani kamp
alanlarının artırılması şart"
diye konuştu.

Karavanlarda 12 ay
yaşayan kesimin
çoğaldığını söyleyen
Yokuş, depremden ve
pandemiden sonra
yaşanan uzaktan çalışma

modelinin bu artışta etkili olduğunu
vurguladı. Özellikle gençlerin uzaktan
çalıştığı için karavanda yaşamayı tercih

ettiğini belirten Yokuş, “Gençler
uzaktan çalıştıkları için evlerini falan
terk ettiler. Karavanda yaşıyorlar.
Uzaktan bilgisayarlarıyla çalışıyorlar.
Karavan sahiplerinin yüzde 20'si yılın
12 ayı karavanda yaşıyor" dedi.
'1+1 EVDEN FARKI YOK'

Emekli olduktan sonra karavanda
yaşamaya başladığını dile getiren
İbrahim Özmen (62), "2 senedir
karavanda yaşıyorum. Bankadan
emekli olduktan sonra bir karavan
yaptırdım. Evimi tamamen kapattım.
Artık, İzmir'de Bahçelerarası'nda tam
zamanlı olarak bir karavan parkında
karavanda kalıyorum" ifadelerini
kullandı. Karavanın çok minimal bir

yaşam tarzı olduğunu dile getiren
Özmen, "Eğer geçmişte bir çadır
yaşantınız varsa, karavan güzel bir
yaşantı. Ama çok hijyenik, çok rahat bir
yaşam istiyorsanız önce bir denemek
için kiralayıp ondan sonra karar
vermekte fayda var. Çünkü artıları ve
eksileri var. En büyük artısı, kontağı
açıp canınızın istediği yere çok rahat
gidip konaklayıp, geri
dönebiliyorsunuz. Ben tek yaşıyorum,
dedim ki 'Niye boşuna kira veriyorum,
karavanda elektrik, su faturası yok'.
Tek olunca yaşamak daha rahat oldu.
1+1 evde yaşamaktan bir farkı yok"
diye konuştu.

Karavanda yaşamak isteyen
arkadaşlarının sayısının giderek arttığını
söyleyen Özmen, "Ev kiraları yüksek
seviyelere gelince karavanda yaşamak
isteyen insanlar buna yönelmeye
başladılar. Belediyelerin az maliyetli
karavan park yeri yapması gerekiyor.
Ege Bölgesi'nde ve başta da İzmir'de
kamp alanları yetersiz. Çekme
karavanların her yerde çoğalması sıkıntı
yarattı. Biz yetkililerden ve özellikle
İzmir Büyükşehir Belediyesi'nden şunu
rica ediyoruz; en kısa zamanda
karavanlar için park yerleri yapılmalı"
dedi.İzmir'de Foça Belediyesi'nin kamp
alanı açtığını fakat günlük fiyatının
geçen yıl 1000 TL olduğuna dikkati
çeken Özmen, "Karavan tatili
yapanların zaten bütçeleri çok kısıtlı. O
rakamları ödemeleri mümkün değil"
diye konuştu. (DHA)

Mecburiyetin resmi
karavandayaşam!

Muğla'nın Bayır ilçesinde yaşayan ve ziraat
mühendisi oldukları öğrenilen Hayrettin
Harman ile Ayşe Cihan Harman çiftinin,
geçen yıl 7,5 aylık dünyaya gelen kızları D.
Harman’ın gözlerinde görme bozukluğu
olduğu öğrenildi. Doğduğundan beri görme
bozukluğu yaşayan Harman çiftinin kızları,
Aydın'da özel bir hastanede gerçekleştirilen
operasyonla ilk kez gördüğü belirtildi.
Hastaneden taburcu olan Harman Ailesi’nin
bu mutlulukla evlerine dönüş yaptıkları sırada
meydana gelen kazada anne Harman'ın
yaşamını yitirdiği ortaya çıktı. Kızları gözlerini
hayata açtığı gün yaşamını yitiren anne
Harman'ın, yarın öğle namazına müteakip
Bayır'da toprağa verileceği öğrenildi.

Kazada yaralanan baba Hayrettin
Harman'ın sağlık durumunun iyi olduğu ancak
ayağında kırık oluşan kızlarının, Aydın Adnan
Menderes Üniversitesi Hastanesi'nde
tedavisine devam edildiği öğrenildi. (DHA)

Kıskançlık
krizi kanlı bitti

Suç makinelerine göz açtırılmıyor

İlk kez gördüğü annesini 
dakikalar sonra kaybetti

Marmaris'in İçmeler Mahallesi'nde
meydana gelen olayda Ali İhsan K. ile kız
arkadaşı İlknur Çetin arasında sokakta
iddiaya göre kıskançlık nedeniyle
tartışma çıktı. Tartışma sırasında Ali
İhsan K. yanındaki bıçakla otel personeli
Çetin'i bıçakladı. İki el, bilek, göğüs ve
başına bıçak darbeleri alan Çetin, kanlar
içinde yere yığıldı. Çevredekiler durumu
112 Acil Çağrı Merkezi'ne bildirdi. İhbar
üzerine olay yerine sağlık ve polis
ekipleri sevk edildi. Sağlık görevlilerince
yapılan kontrolde Çetin'in hayatını
kaybettiği belirlendi. İlknur Çetin'in
cesedi otopsi yapılmak üzere Muğla Adli
Tıp Kurumu morguna kaldırıldı.
Çevredeki güvenlik kamerası kayıtlarını
inceleyen polis, şüphelinin Ali İhsan K.
olduğunu belirledi. Atatürk Caddesi'nde
elektrikli bisiklet süren şüpheli,
gözaltına alındı. Polisteki ifadesinde
cinayeti kıskançlık nedeniyle işlediğini
itiraf eden adam, işlemlerinin ardından
adliyeye sevk edildi. (DHA)

Türkiye'nin, çocukluk çağı
aşılarında çeşitlilik ve
kapsama alanı açısından,
bulunduğu coğrafyadaki en iyi
ülkelerden biri olduğunu
söyleyen İzmir Katip Çelebi
Üniversitesi Atatürk Eğitim ve
Araştırma Hastanesi
Enfeksiyon Hastalıkları
Anabilim Dalı'nda görevli Prof.
Dr. Alper Şener, 15 farklı
aşının aktif olarak
uygulandığını belirtti. 

Çocukluk çağı aşılarının
sahada yüzde 96'nın üzerinde
kapsama alanına sahip

olduğunu anlatan Prof. Dr.
Şener, toplumun yüzde
96'sından fazlasının
aşılandığına dikkati çekti. Prof.
Dr. Şener, "Bağışıklama
sadece çocukluk çağına kısıtlı
bir tablo değildir. Özellikle
Kovid-19 süreciyle şunu
öğrendik ki, erişkin çağdaki
kişilerin ve yaşlıların da
aşılanması çok önemlidir.
Dolayısıyla ömür boyu
bağışıklamanın büyük önem
taşıdığını söyleyebiliriz. Yani
aşıları sadece çocukluk çağına
hapsetmiyoruz. Aşılamayı

bütün yaş gruplarına yaymamız
lazım. Türkiye bu açıdan bazı
aşı tiplerinde geride kaldı.
Özellikle zatürre aşısının 65
yaşın üstünde daha yaygın hale
gelmesi lazım" dedi. Toplumda
aşılarla ilgili bilgi düzeyinin
artırılması gerektiğini dile
getiren Prof. Dr. Şener, "Aşı
olan bir grup ölümden,
sakatlıktan, kanserden
kurtulabilir. Hepatit aşısı
Türkiye'de çok yaygın yapılıyor.
Karaciğer kanseri ve sirozdan
koruyan bir aşıdır" ifadelerini
kullandı. (DHA)

Prof. Dr. Şener: Aşılama bütün yaş gruplarına yapılmalı

KAÇAKÇILARA
göz açtırılmıyor

İzmir merkezli 4 ilde düzenlenen
kaçak elektronik sigara
operasyonlarında, piyasa değeri 6
milyon TL olduğu belirtilen ürünle
yakalanan 11 kişi gözaltına alındı.
Polisteki işlemlerinin ardından
adliyeye sevk edilen şüphelilerden
3'ü tutuklanırken, 8'i adli kontrol
şartıyla serbest bırakıldı.
Operasyonlarda; 5 ev, 3 imalathane
ve 3 araçta yapılan aramalarda 3
milyon 45 bin adet içi doldurulmuş
makaron ele geçirildi. (DHA)

Hırsızlık çetesi
yakayı ele verdi

Bayraklı, Buca ve Bornova’da
motosikletle yanına yaklaştıkları 3
kişinin cep telefonunu 'kapkaç'
yöntemiyle çaldıkları belirlenen kasklı
2 şüpheli ile hırsızlık malı telefonları
satın aldığı belirlenen kişi polis
tarafından yakalandı. Y.A.C.'nin 5 ayrı
suçtan 5 yıl 4 ay kesinleşmiş hapis
cezası ile arandığı ortaya çıktı.
Polisteki işlemlerinin ardından
adliyeye sevk edilen şüpheliler Ö.E.,
E.A. ve Y.A.C. tutuklandı. (DHA)

Kordonboyu’nda
esrarengiz ölüm!

Kordon’da gezen vatandaşlar,
yerde yaşlı bir kişinin hareketsiz
halde yattığını gördü. Vatandaşların
ihbarı üzerine bölgeye sağlık ve polis
ekibi sevk edildi. Bölgeye gelen
ekipler tarafından yapılan
incelemede hareketsiz yatan kişinin
yaşamını yitirdiği belirlendi.
Üzerinden kimlik çıkmayan ve evsiz
olduğu öğrenilen kişinin cansız
bedeni, ölüm nedeninin belirlenmesi
için Adli Tıp Kurumu'nun morguna
kaldırıldı. Olayla ilgili başlatılan
soruşturma sürdürülüyor. (DHA)
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Alper 
Şener

İlknur Çetin

Ayşe Cihan
Harman 

Hayrettin
Harman

Aydın İl Jandarma Komutanlığınca
Huzur ve Güven uygulamaları
kapsamında 212 personelin katılımıyla
sibergöz operasyonu gerçekleştirildi. Siber
Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü’nce
icra edilen sanal devriye faaliyetlerinde
Terör Örgütü Propagandası,
Cumhurbaşkanına Hakaret, Atatürk

Aleyhine İşlenen Suçlar, Dini Değerleri
Alenen Aşağılama suçlarına yönelik
paylaşımlar yaptıkları tespit edilen 6 ilçede
toplam 14 şüpheli şahıs hakkında adli
işlem başlatıldı. Faaliyet kapsamında 173
işletmenin kontrolü yapılarak, 5 bin 131
şahıs sorgulandı ve 6 aranan şahıs
yakalandı. (İHA)
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“Ödemiş’in yolu
nedenbitmiyor?”

Özel’den başkana 
kırmızı motosiklet

CHP Genel Başkanı Özgür Özel,
Denizli programı kapsamında ilk olarak
partisinin İl Başkanlığını ziyaret edip,
Başkan Ali Osman Horzum ile bir araya
geldi. Özel, gazetecilere yaptığı
açıklamada, yerel seçim sürecinde bir
araya geldikleri İl Başkanı Horzum'un,
"iki büyük hayalinden birinin Denizli
Büyükşehir Belediye Başkanlığını
kazanmak, diğerinin de kırmızı motor
olduğunu" söylediğini aktardı. Bunun
üzerine "Sen Denizli Büyükşehir'i al,
motor almak bizden." dediğini belirten
Özel, seçimden sonra ücretini kendisi
karşılayarak motosikleti aldığını ifade
etti. Özel, anahtarı teslim ettiği
Horzum'un kullandığı motosiklete
binerek Denizli Büyükşehir
Belediyesine geçti. 15 Temmuz
Delikliçınar Şehitler Meydanı'nda parti
otobüsünün üzerinden vatandaşlara
seslenen Özel, “Seçimle bir büyük zafer
kazanmadık. Bunu bir zafer olarak
görmüyorum, bu seçim sonuçlarını bir
görev, bir vazife ve millet adına bir fırsat
olarak görüyorum. Cumhuriyet'in ikinci
yüzyılında yapılacak ilk genel seçimlerde
milletin, halkın iktidarını kurup,
Atatürk'ün partisini birinci parti
yapmanın sorumluluğunu taşıyoruz"
dedi. (AA)

2013 yılında yapımına başlanan
Küçük Menderes Havzasını
İzmir'e duble yolla bağlayacak
olan “Torbalı-Bayındır-Ödemiş-
Kiraz Yolu’nun Ödemiş Bölge
Trafik-Yolüstü arası devam eden
yol çalışması 2024 Mart ayı
içerisinde yine durdu. Demokrat
Parti’den Ödemiş Belediye
Başkan Adayı olan ve aldığı yüzde
20’lik oy ile Efeler Diyarı’nın sesi
konumuna geçen Dilek Acar
Güleç, seçimi kazanamasa da
Ödemiş adına yapılması gereken
projelerin takipçi olacağını
söyledi. 
“BİTMESİNİ BEKLİYORUZ”

Seçime bir ay kala firmanın hak
ediş alamadığı iddiası ile yol
çalışmasının durdurulduğu
bilgisini aldığını ifade eden Güleç,
“Yolun inşaat işini üstlenen firma
yetkililerini defalarca aramamıza
rağmen geri dönüş yapılmadı.
İktidar yetkililerini bu yolun bir an
önce bitirilmesi için göreve davet

ediyorum. 2013 yılından bu yana
devam eden yol çalışmalarının
Torbalı-Bayındır ve Kaymakçı-
Kiraz hattı bitirildi ancak Ödemiş
Bölge Trafik ile Yolüstü Mahallesi
arası çalışmalarının durması
Ödemiş için yine büyük bir kayıp.
Ödemiş karayolu bugün ticari
açıdan en çok kullanılan yollar
içerisinde, çok önceden bitmiş
olması gerekirken yıl 2024. Ve biz
hala bu yolun bitirilmesini
bekliyoruz” dedi. 
“ÇIKMAZ SOKAK OLDUK”

“Ödemiş çıkmaz sokak
olmaktan ne zaman çıkacak”
sorusunu yetkililere yönelten
Güleç, “Her seçim dönemi bu
söylem içerisinde olan hem iktidar
hem de ana muhalefet yetkilileri
bu konuda ciddi girişimlerde
bulunmadı. Sadece seçim
süreçlerinde sözler verildi ve
sonrası ya geciktirildi ya da yerine
getirilmedi. Her geçen yıl Ödemiş
adına büyük bir kayıp. Bu zamana

kadar yaptığımız haberler aracılığı
ile Ödemişli’nin sesi olmuştuk
Bundan sonra siyaset kulvarında
yer alan biri olarak mücadelemi
sürdüreceğim. Seçim döneminde
verilen sözler ve vaatlerin hepsinin
peşinde olacağımı tüm Ödemiş
halkı bilsin isterim” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)

Gelecek Partisi İzmir
Milletvekili ve TBMM
Başkanlık Divanı Üyesi Mustafa
Bilici, mali müşavirlerin güncel
sorunları hakkında Hazine ve
Maliye Bakanı Mehmet Şimşek
tarafından yanıtlanmak üzere
soru önergesi verdi. Bilici,
vermiş olduğu soru önergesinde
uygulamaya koyulan enflasyon
düzeltmesi uygulamasını
eleştirdi. Bilici, enflasyon
düzeltmesinin kanuna
aykırılığının dışında, mali
müşavirleri yoğun iş yüküyle baş
başa bıraktığını belirtti.

Bilici, “Enflasyonun asıl
sorumluları, enflasyon
canavarının müsebbiplerini yine
ve yeniden yanlış yerde arıyor.
Enflasyon düzeltmesi yaparak
enflasyonun önüne
geçemezsiniz. Çıkacaksınız ve
halkımıza samimi olup biz bu
ekonomiyi 22 yılda bu hale
getirdik, bu enflasyonun
sorumlusu biz ve bizim bugüne
kadar gerçekleştirdiğimiz hatalı
politikalarımızdır. 

Şimdi de işin içinden
çıkamıyoruz. Mecburen kemer
sıkmak ve artık itibardan
tasarruf etmek zorundayız
diyeceksiniz” dedi. Meslek
mensuplarının diğer sorunlarına
da değinen vekil Bilici, ‘’sıklıkla

değişen mevzuat karşısında
güncellenen yeni prosedüre
uygun davranmaya çalışan
meslektaşlarımız, enflasyon
düzeltmesine mesai harcarken
yetiştirmeleri gereken diğer
beyannamelerde aksaklık
yaşıyorlar. En azından bu
beyannamelerin süresinin
uzatılması gerekiyor” diye
konuştu. Gelir İdaresi
Başkanlığı’nın e-sisteminde
yaşanan aksaklıkları eleştiren
Bilici, “GİB Vergi Dairesi

Sisteminde sıklıkla kopmalar
oluyor. Bu durum, meslek
mensuplarının online işlem
yapmasına engel oluyor.
Halihazırda fazla olan iş yüküne
enflasyon düzeltmesi gibi yeni
uygulamalar de eklenince iş
içinden çıkılmaz bir hal alıyor.
Meslektaşlarımızın haklı bir
talebi var. E- Sistem’de yaşanan
aksaklıkların süreleri,
beyanname verme süresine
eklenmeli” dedi. 
(Haber Merkezi)

“Enflasyon canavarı 
yanlış yerde aranıyor”

Kemalpaşa Belediye Başkanı Mehmet
Türkmen, belediye başkan yardımcıları ile
birlikte 31 Mart Yerel Seçimlerinin
ardından, İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı seçilen Cemil Tugay’ı ziyaret
ederek, hayırlı olsun dileklerinde
bulundu. Başkan Türkmen ziyarette,
İzmir'in yerel yönetimler arasında
koordinasyonunun önemi ve ilçe
belediyeleri ile büyükşehir belediyesinin
birlikte çalışmasının halkın yaşam
kalitesini artıracağını, ilçe halkının
ihtiyaçlarına yönelik projelerde iş birliği
yapmaya hazır olduklarını ve büyükşehir
belediyesi ile uyum içinde çalışacaklarını
belirtti. Türkmen, “İlçe belediyeleri ile
büyükşehir belediyesi arasındaki iş birliği,

halkın yaşam kalitesini artıracaktır. Ayrıca,
ilçe halkının ihtiyaçlarına yönelik projelerde
birlikte çalışmaya hazırız ve büyükşehir
belediyesi ile uyum içinde çalışacağız.”
dedi. İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı
Tugay ise ziyaretten duyduğu memnuniyeti

dile getirerek, ilçe belediyeleri ile
büyükşehir belediyesi arasındaki
koordinasyonun, şehrin tüm
kesimlerine daha etkin hizmet
götürmek adına önemli olduğunu
vurguladı. Tugay, Kemalpaşa
ilçesinin özel bir öneme sahip
olduğunu, ilçenin tarımsal
potansiyeli, doğal güzellikleri ve
hızla gelişen ekonomisi, İzmir'in
genel kalkınmasına önemli katkılar
sağladığını, Kemalpaşa'nın sahip

olduğu bu potansiyeli en iyi şekilde
değerlendirmek ve ilçenin yaşam kalitesini
artırmak için ilçe belediyesi ile koordineli
bir şekilde çalışacaklarını ifade etti. 
(Haber Merkezi)

“İZMİR İÇİN BİRLİKTE ÇALIŞMAYA HAZIRIZ”
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İYİ Parti’de 4 adaylı
kurultay heyecanı

İYİ Parti'de 5'inci Olağanüstü Kurultay
bugün yapılacak. Meral Akşener'in yeniden
aday olmayacağını açıkladığı kurultayda
Koray Aydın, Müsavat Dervişoğlu, Tolga
Akalın ve Günay Kodaz genel başkanlık için
yarışacak. Kurultay öncesi sosyal medya
hesabından İYİ Partililere seslenen İzmir
Milletvekili Müsavat Dervişoğlu, şunları
söyledi: “Hedefim; Bir gönül seferberliği
başlatarak, kırgınlıkları gidermek ve Türk
Milleti'nin yegâne iktidar umudu olan
partimizin yaralarını sararak ilk günkü
heyecan ile iktidara taşımaktır. Sizlerden
istirhamım; Başlatacağımız gönül
seferberliği ve iktidar yürüyüşümüz için
kurultay salonunda buluşmak, doğru kararı
birlikte almak ve doğru adımı birlikte
atmaktır!" dedi. (Haber Merkezi)

“İsias Oteli davası
bizim takibimizde”

CHP Genel Başkan Yardımcısı Gökçe
Gökçen, Kahramanmaraş merkezli 6
Şubat 2023'teki depremlerde yıkılan, 72
kişinin hayatını kaybettiği İsias Oteli'ne
ilişkin davayı yakından takip ettiklerini
söyledi. Gökçen, şöyle konuştu: "Bu dava
yalnızca İsias Otel'de hayatını kaybedenler
ve ailelerinin değil, aynı zamanda
milyonların gözünün üstünde olduğu bir
davadır. Aslında hakikat mücadelesidir.
Gerçeklik neyse kimin sorumluluğu varsa
bu sorumluluğun ortaya çıkması için, bu
sorumluluk ortaya çıktıktan sonra da
sorumluların yargı önünde hesap
verebilmesi içindir. Bizler Cumhuriyet
Halk Partisi olarak davayı Adıyaman'da
takip etmeye devam edeceğiz.” (AA)

“Emekli, işçi, memur 
gıdaya ulaşamıyor”

Demokrat Parti (DP) İzmir Milletvekili
Haydar Altıntaş, "Emekli, işçi, memur,
öğrenci gıdaya ulaşamıyor." dedi.
Altıntaş, Meclis'te düzenlediği basın
toplantısında, vatandaşın geçim derdinin
bulunduğunu söyledi. Vatandaşın hayat
pahalılığı altında ezildiğini belirten
Altıntaş, "Emekli, işçi, memur, öğrenci
gıdaya ulaşamıyor. Ucuz ekmek ve
kıyma kuyruğunda emekliler ömür
tüketiyor." ifadesini kullandı. Çiftçilerin
zarar ettiğini, küstürülen çiftçinin
krediye ulaşımının engellendiğini öne
süren Haydar Altıntaş, tarımda ithalatın
durdurulması gerektiğini savundu. (AA)

Mehmet
Türkmen

Cemil
Tugay

Koray Aydın -  Müsavat Dervişoğlu

Gökçe 
Gökçen

Haydar
Altıntaş

Özgür
Özel

Gelecek Partisi İzmir Milletvekili Mustafa Bilici, “Enflasyon
düzeltmesi yaparak enflasyonun önüne geçemezsiniz” dedi
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Bilici

Mustafa
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Demokrat Parti Ödemiş Belediye Başkan Adayı Dilek Acar Güleç, hem
iktidara hem de yerel yöneticilere, “Karayolumuzu bitirin” çağrısı yaptı

Dilek
Acar

Güleç
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egetelgraf.com’dan 
Safanur Öztürk’ün haberi

Ulusal Süt Konseyi (USK) 1
Mayıs’tan itibaren çiğ süte zam

geleceğini
duyurdu.
Üreticinin
eline geçecek
fiyat ise litre
başına net
14,65 Türk
Lirası’nı aşacak
şekilde
belirlendi.
Market

raflarına da
yansıyacak olan zamların tüm süt
ve süt ürünlerini etkilemesi
beklenirken Tire Süt Kooperatifi
Başkanı Osman Öztürk, üreticinin
kazanmadığı koşullarda, tüketicinin
de istediği ürünü uygun fiyata
alamayacağını söyledi. Öztürk,
“Süte gelen fiyat artışını zam
olarak görmemek gerekiyor. Süt
üreticisi şu an yaptığı işin emeğini
almakta zorlanıyor” dedi.

Çiğ süte yapılan zammın temel
sebebinin Mart ayı üretim
maliyetlerinin 12,31 lira olarak
açıklanması olduğunu söyleyen
Öztürk, “Üretim maliyetleri 12,31

lira olduğu yerde tavsiye fiyatı hala
13,50 lira idi. Maliyetlere karşı bu
fiyat da üreticiyi kurtarabilecek
durumda değil. Ancak Ulusal Süt
Konseyi’nin Mart ayı üretim
maliyetlerinden kısa süre sonra bu
fiyatı açıklaması birkaç ay daha
bekleyerek üreticiyi zor durumda
bırakmaması yine bir telafi oldu.
Bundan sonraki süreçte de 3 aylık
dönemlerde bunun gözden
geçirilerek düzenlenmeye devam
edilmesi gerekiyor” ifadelerini
kullandı. Sanayicinin zam
yapmakta olduğunu
söyleyen Öztürk, “Buğdaya
gelen zam ekmeğe nasıl
yansıyorsa akaryakıta gelen
zamdan sonra lojistik
fiyatları nasıl artıyorsa süt
fiyatı arttığında da süt
ürünlerinin fiyatının
artması olağan bir durum.
Süt fiyatının enflasyonu
doğrudan etkilediğini
düşüncesinden artık çıkılması
gerektiğini düşünüyorum. Aksine
üreticinin para kazanmadığı bir
ortamda ne tüketici ne de ülke
ekonomisinin rahatlaması mümkün
olacaktır. Bu bir fiyat belirleme
veya zam değildir. Tavsiye fiyatı,

minimum alınabilecek miktarı
belirleyerek aslında üreticiyi bir
nebze olsun bundan daha düşük
meblağda süt almak isteyen kişilere
karşı koruma yöntemidir. Temel
girdilerindeki fahiş fiyat artışlarını
da devlet kontrol altına alarak
gerektiğinde fiyat artışını üreticiye
hissettirmeyerek desteklerini
artırmalı. Bu artışı prim ile
sübvanse etmelidir. Yoksa 1 yıla
kalmaz süt 20, yoğurt 100, peynir
300 lira olmak zorunda kalacaktır”

şeklinde konuştu.
Ödemiş Süt

Üreticileri Birliği
Yönetim Kurulu Başkanı
Halil Deveci de
“Üreticinin şu anda
ekim-dikim zamanı.
Demek ki paraya ve
desteğe ihtiyacı var. Zam
yapılsa bile piyasada sütle
ilgili bir problem var.

Tüketimle alakalı bir sıkıntı
görünüyor ama bu önümüzdeki 15-
20 gün içerisinde fiyatların tekrar
düzene oturacağını düşünüyoruz.
Ticaret yapan sanayiciler bunu
market raflarına yansıtacaktır.
Zamanla da tüketiciye yansıyacak.
Biz bunları daha önce çok yaşadık.

Bahar aylarının hep bu sorunlar
oluyor. Önümüzdeki aylarda
turizmin ve piyasaların açılmasıyla
bu durum düzeliyor. Karamsar
bakmanın anlamı da yok” dedi.

Ulusal firmaların marketlere,
ürünü zamlı satabilmek için
USK'ya baskı yaptığı söylentisi
olduğunu dile getiren İğdeli ve
Çevre Köyleri Tarımsal Kalkınma
Kooperatifi Başkanı Süleyman
Top, “Türkiye çapında fiyatları bu
marketler belirliyor. Esas parayı da
marketler
kazanıyor.
Üretici tarlayı
ekiyor,
mazotunu
harcıyor,
emeğini
veriyor; biçiyor,
topluyor. Ürün
meydana
çıkıyor. Bu ürünü
kooperatifler ya da işletmeler alıp
mamule çeviriyor. Bu mamuller
gidiyor ulusal marketlerin raflarına
ya da ulusal marketlerin raflarına
konuyor. Yani marketler büyüyor,
çiftçiler eriyor. Çiftçinin halini
gören olmuyor” açıklamalarında
bulundu.

Dünya Otizm Farkındalık
kapsamında Ferit Bahriye Ergil
Ortaokulu Hafif Otizm Sınıfının
hazırlamış olduğu sergi açıldı.
Tamamı Türk Kızılay
bağışçılarının katkılarıyla açılan
Ferit Bahriye Ergil Ortaokulu
Hafif Otizm Sınıfında eğitim
gören çocukların yapmış olduğu
sergi büyük beğeni topladı.
Dünya Otizm Farkındalık Günü
kapsamında düzenlenen
serginin açılışına Türk Kızılay
Bornova Şube Başkanı Murat
Çağlayan’da katılım sağladı.
Sergi açılışında konuşma yapan
Özel Eğitim Öğretmeni Müjde
Yıldırım “Otizm eksiklik değil
farklılıktır. Sarı saç, mavi göz,
siyah beyaz ten, çekik bir göz
gibi. 

Farklılıklar zenginliğimizdir
bizim. Bütün bu
farklılıklarımızla çocuklarımızın
özgür, mutlu ve güven içinde
yaşayacağı bir dünya düşlüyoruz
“ifadelerini kullandı. Sunumun
sonunda sergi açılışına destek
veren kişilere teşekkür eden
Ferit Bahriye Ergil Ortaokulu
Müdürü Eren Arar, ayrıca özel
çocuklarımızın her zaman
yanlarında olacaklarını ve
eğitimleri ile özel olarak
ilgilenmeye devam edeceklerini
belirtti. Serginin yanı sıra okul
bahçesinde Türk Kızılay İzmir İl
Merkezine ait ikram aracında
ise okulun diğer öğrencilerine
kek, meyve suyu ve kraker gibi
ikramlıklar dağıtıldı. 
(Haber Merkezi)

Lider Yaratıcı Katılımcılar
Derneği (LİYAKAT), Girişimci
Kadın Atölyesi programına
destek amaçlı “Girişimci
Kadınlar Güçlü Yarınlar"
sloganıyla konser düzenledi.
Bostanlı Suat Taşer Sanat
Merkezi'ndeki gecede farklı
sektörlerden ilham verici
girişimci kadınları buluşturan
konser büyük ilgi gördü.
Karşıyaka Belediyesi, Bortar
Grup, Çağlar Çiçekçilik ve
Organizasyon, Güloğlu Plastik,
İTÜ Geliştirme Vakfı Okulları,
Jimmy Key, Özmüşler, Tokel

Vinç, Ulubey Bakery&Cafe ve
Yarkent Medya destekleriyle
düzenlenen konserde, tüm salon
doldu. LİYAKAT Derneği Başkanı
Gülçin Güloğlu Uğuz, 4 yıl önce
başlatılan Girişimci Kadın
Atölyesi programı kapsamında
bugüne kadar 120 kadına
ücretsiz eğitim verildiğini
söyledi.

Gecenin sadece başarılarını
kutlamak için değil aynı
zamanda gelecekte daha fazla
kadının güçlenmesi ve başarılı
olması için düzenlendiğini
belirten Uğuz, “Hep birlikte daha

güçlü bir gelecek için adım
atmaya devam edeceğiz” dedi.

Gecenin sunuculuğunu Bortar
Yönetim Kurulu Başkanı Hasan
Küçükkurt ve Avukat Biriçim
Didem Özkardeş üstlendi. Şef
Gürkan Öztürk yönetimindeki
İzmir Müzik Dostları Korosu,
duygu dolu eserleri
seslendirerek katılımcılara
unutulmaz bir müzik ziyafeti
sundu. LİYAKAT Yönetim
Kurulu’nun da iki esere eşlik
ettiği konser, destek verenlere
plaket takdimiyle sona erdi.
(Haber Merkezi)

“Markette fiyat uçacak
sütten diller yanacak”
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Buca’nın parkları 
yaza hazırlanıyor

Muhtarlar Masası  
sorunları çözecek

Torbalı Belediye Başkanı Övünç
Demir, mahalle muhtarları ile bir araya
geldi. İsmail Uygur Kültür Merkezi’nde
gerçekleşen toplantıya Başkan Demir’in
yanı sıra başkan yardımcıları ve birim
müdürleri de katıldı.  Başkan Övünç
Demir, 31 Mart yerel seçimler
sonrasında göreve yeni başlayan ve
güven tazeleyen muhtarları tebrik
ederek görevlerinde başarılar diledi.
Torbalı Belediyesi bünyesinde sorunların
daha hızlı ve sağlıklı bir şekilde çözümü
için Muhtarlar Masası kurduklarını
belirten Demir, masanın başına da
geçmiş dönemde muhtarlık yapan ve
şuanda CHP Torbalı Belediye Meclis
Üyesi olan Bahadır Kun’u getirdiklerini
söyledi. (Haber Merkezi)

Organ bekleyen 
çocuklar eğlendi 

“OTİZM EKSİKLİK DEĞİL FARKLILIK” SERGİSİ

Ege Üniversitesi Tıp Fakültesi
(EÜTF) Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları
Anabilim Dalında organ nakli bekleyen
çocuklar için 23 Nisan Ulusal
Egemenlik ve Çocuk Bayramı
kutlaması düzenlendi. Hastanenin
oyun parkında düzenlenen kutlamada
karaciğer, böbrek ve kalp nakilleri
bekleyen çocuklara, organ nakli olup
tedavi süreci devam eden çocuklar da
eşlik etti. Etkinliğe katılan komedyen
sihirbazlık gösterisi sundu, miniklere
hayvan figürlü balon hediye etti.
Oyuncaklarla ve çeşitli aktivitelerle
vakit geçiren çocuklara pastel boya,
Türk bayrağı ve kitap armağan verildi.
(Ege Ajans)

Liyakat’tan “Güçlü Kadınlar Güçlü Yarınlar”

Buca Belediyesi vatandaşların
kaliteli ve sağlıklı zaman geçirmesini
sağlamak için parklardaki bakım ve
yeşillendirme çalışmalarını hızlandırdı.
Park ve Bahçeler Müdürlüğü’ne bağlı
ekipler belirlenen ihtiyaçlar
doğrultusunda çalışmalarını
gerçekleştiriyorlar. Ekipler, parklarda
bulunan çocuk oyuncakları, spor
aletleri ve kent mobilyalarının
onarımını yaparken aynı zamanda kosa
çalışması da yapıyor. Ayrıca mevsimine
uygun çiçekler dikilerek yeşil alanlar
renklendiriliyor. Başkan Görkem
Duman, “Bucalılar emin olsunlar
önemsediğimiz çalışmalarımız arasında
ilçe genelindeki park ve yeşil alan
sayısını hızla artırmak da var” dedi.

Övünç
Demir

Halil Deveci
Süleyman Top

Osman Öztürk

SAFANUR
ÖZTÜRK
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BAŞKAN KINAY, 23 NİSAN ETKİNLİKLERİNDE ÇOCUKLARLA DOYASIYA EĞLENDİ

Karabağlar Belediye Başkanı
Helil Kınay, Uzundere
Rekreasyon Alanı’nda
gerçekleştirilen Karabağlar
Çocuk Şenliği’nde çocuklarla
buluştu. Çocukların coşkusu ve
enerjisiyle hep birlikte el ele
olduklarını

belirten Başkan Kınay, tüm
çocukların yüzünün gülmesini ve
oyun oynayarak günlerinin
geçmesini istediklerini vurguladı.
Çocuklara armağan edilen 23
Nisan Ulusal Egemenlik ve
Çocuk Bayramı’nın daha büyük
coşkuyla kutlanması gerektiğini

dile getiren Başkan
Kınay, çocuklara

ve onların

oluşturacakları geleceğe
ihtiyaçları olduğunun altını çizdi.
Karabağlar Belediyesi’nin
çocukların gülmesi ve rahatça
çocukluklarını yaşayabilmeleri
için daha çok çalışacağını
vurgulayan Başkan Kınay, tüm
çocukların 23 Nisan Ulusal
Egemenlik ve Çocuk Bayramı’nı

kutladı. Konuşmasının
ardından Başkan Kınay,
çocukların hazırladıkları
gösterileri izleyerek onlarla
vakit geçirdi.

Açılış konuşmasının
ardından Başkan Kınay,
çocuklarla birlikte şenlik

alanını gezdi. Çocukların coşkulu
ilgisi ile karşılanan Başkan Kınay,
onlarla birlikte dans edip şarkılar
söyledi. Atölye stantlarını ziyaret
eden Başkan Kınay, Karikatür
portre atölyesinde portresini
çizdirdi. Sonrasında balon
kortejiyle çocuklarla birlikte
şarkılar eşliğinde yürüdü.
Çocukların yanı sıra ailelerle de
bir araya gelen Başkan Kınay,
onlarla sohbet ederek anne
babaların gönül rahatlığıyla
çocuklarıyla vakit geçirebilecekleri
oyun alanlarının yapılması için tüm
güçleriyle çalışacaklarını söyledi.
(Haber Merkezi)

Eşrefpaşa’ya ek bina geliyor
Türkiye’nin ilk ve tek belediye hastanesi

İzmir Büyükşehir Belediyesi Eşrefpaşa
Hastanesi, ek hizmet binası yapılması için
ihaleye çıkıyor. İhale, 3 Mayıs Cuma günü
saat 10.30’da Kültürpark 3 Nolu Hol’de
yapılacak. Kazanan firma 7 katlı yeni bina
inşaatını 730 gün içerinde tamamlayacak.
Eşrefpaşa Hastanesi Başhekimi Op. Dr.
Yavuz Uçar, İzmir’de 116 yıldır hizmet
veren Eşrefpaşa Hastanesi’nde 30 Ekim
2020’deki İzmir depreminin ardından
çocuk, yeni doğan, kadın doğum servisi,

doğumhaneler ile acil servislerin olduğu
binaların kullanılmaz duruma geldiğini
ifade etti. Yavuz Uçar, “117 yaşına girecek
Eşrefpaşa Hastanesi,  İzmir Büyükşehir
Belediye’miz gibi kimsesizlerin kimsesi
olmaya her zaman devam edecek.
Hastanenin tam kapasiteyle İzmirlilere
hizmet vermesi için iki katı bodrum olmak
üzere toplam 7 katlı yeni bina inşaatının
ardından İzmirliler alanında uzman
doktorlarımızla, modern ve tam teşekküllü
belediye hastanesine kavuşacak” dedi.

“TÜM ÇOCUKLARIMIZIN 
yüzü gülsün istiyorum”

Konak Belediyesi Fen İşleri
Müdürlüğü ekipleri kaldırımları
mercek altına aldı. Kırılan, oynayan
kaldırım taşlarının bakım, onarım ve
yenilemesini yapan ekipler işe
Güzelyalı-Göztepe arasındaki
kaldırım taşlarıyla başladı.
Belediyenin Fen İşleri
Müdürlüğü’ne bağlı inşaat ekipleri
Güzelyalı’dan Göztepe’ye kadar olan
Mithatpaşa Caddesi’nde hummalı
bir çalışma başlattı. Cadde boyunca
karşılıklı iki kaldırımı da gözden
geçiren ekipler kırılan, oynayan
kaldırım taşlarının onarımını ve
yenilemesini yapıyor. Güzelyalı
Parkı’nın önünden başlayan

çalışma, Göztepe’ye doğru
ilerleyecek. Yaklaşık 2 buçuk
kilometrelik mesafeyi adım adım
kontrol eden inşaat ekipleri hızlı ve
titiz çalışarak 10 gün içinde
çalıştırmayı bitirmeyi planlıyor.

Esnafın işine, vatandaşın geçişine
engel olmayacak şekilde çalışan
ekipleri görenler şikayetlerine
anında çözüm getiren Konak
Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı
Mutlu’ya teşekkür etti.

Vatandaşların konforunu
öncelediklerini belirten ve titizlikle
yürütülen çalışmalar için belediye
ekiplerine teşekkür eden Konak
Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı
Mutlu, “İlçemizde yaşayan
komşularımızın konforu ve
mutluluğu bizim için çok önemli.
Fen İşleri Müdürlüğü ekiplerimiz
gelen talepler üzerine Mithatpaşa
Caddesi’nde kaldırım onarım ve
bakım çalışması gerçekleştiriyor.
Konak Belediyesi olarak ihtiyaç
duyulan mahallelerimizde kaldırım
bakım ve onarım çalışmalarımız
devam edecek” dedi. 
(Haber Merkezi)

KONAK’TA KALDIRIMLAR MERCEK ALTINDA

“İğne Deliğinden 
Bornova”ya ilgi

Bornova Belediyesi Uğur Mumcu
Kültür ve Sanat Merkezi, Bornova’nın
günümüzdeki halini geçmiş
perspektifinden gören fotoğrafların yer
aldığı “İğne Deliğinden Bornova”
sergisine ev sahipliği yaptı. Bornova
Belediyesi Hobi ve Beceri Edindirme
Kurs Merkezi’nde fotoğrafçılık eğitimi
alan 14 kursiyerin fotoğraflarının yer
aldığı sergide, “iğne deliği fotoğrafçılığı”
metodu kullanılarak çekilmiş fotoğraflar
yer aldı. Başkan Ömer Eşki, “Bornova’yı
farklı bir bakış açısıyla görmemizi
sağlayan sanatçılarımıza teşekkür
ediyorum” dedi. (Haber Merkezi)

UNUTULMADILAR
çocukları eğlendirdiler

Kuşadası Belediyesi ile Kuşadası
Eğitim ve Geliştirme Vakfı (KEGEV)
tarafından kurulan Sevil-Yaşar Altaş
Kültür Merkezi (SEYAKMER) ‘Eski
Sokak Oyunları ve Oyuncakları’ isimli
etkinliğe ev sahipliği yaptı. Unutulmaya
yüz tutmuş sokak oyuncaklarının da
sergilendiği etkinlikte, çocuklar ip at-
lama, topaç ve saklambaç gibi gelenek-
sel oyunları oynayarak doyasıya
eğlendi. Etkinliğine Kuşadası Belediye
Başkan Vekili Tibet Özer, Kuşadası
KEGEV Başkanı Şefik Sözer, Kuşadası
Belediyesi Meclis üyeleri ve çok sayıda
çocuk, aileleriyle birlikte katıldı.
(Haber Merkezi)

Güne şantiyede
ziyaretle başladı

Karabağlar Belediye Başkanı Helil
Kınay, dün sabah mesaiye Fen İşleri
Şantiyesi’nde birim toplantısı yaptı.
Toplantı öncesi Başkan Kınay,
çalışanlarla bir araya gelerek, onlarla
sohbet etti. Birim toplantısının ardından
Başkan Kınay, şantiyeyi dolaşarak
yürütülen çalışmalar ve işleyiş süreçleri
hakkında bilgi aldı. Karabağlar’ı hep
birlikte güzelleştirmek için
çalışacaklarının altını çizen Başkan
Kınay, tüm belediye emekçileriyle
dayanışma içerisinde çalışmalarını
büyüteceklerini ifade etti. 
(Haber Merkezi)

Ömer
Eşki

Helil
Kınay
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İzmir Ekonomik Kalkınma Koordinasyon Kurulu, Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay'ın ev sahipliğinde 126'ncı toplantısını Tarihi Havagazı Fabrikası’nda yaptı

İzmir Ekonomik Kalkınma
Koordinasyon Kurulu (İEKKK), İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay'ın ev sahipliğinde 126'ncı
toplantısını Tarihi Havagazı
Fabrikası’nda yaptı. İEKKK Başkanı
Mehmet Ali Kasalı yönetiminde
yapılan toplantıda, yeni dönemin yol
haritası oluşturuldu. Kronik hale gelen
kimi sorunlara karşı çözüm yollarının
da konuşulduğu toplantıda, kurulun
daha etkili çalışması ve proje üretmesi
gündeme geldi. Toplantıda yeni
döneme dair önerilerini paylaşan kurul
üyeleri, Başkan Tugay'a da görevinde
başarılar diledi.

VERİMLİ DÖNEM VURGUSU
Kurulun 2009 yılından bu yana

toplandığını belirten ve yapılan
çalışmaların devam etmesinin önemine
değinen Başkan Tugay, “İzmir'in
potansiyelinin tam
değerlendirilemediğine dair çok eleştiri
var. Bunu aşmamız gerekiyor. Seçim
çalışması sırasında yerel kalkınma
çalışması yapılabileceğini, bu yerelliğin
İzmir sınırları dışına da taşarak,
bölgesel bir çalışma şeklinde
yapılabileceğini söylemeye çalıştım. İşi
düşünmek, niyet etmek güzel. Ama o
düşünceyi harekete geçirmek, belli
hedefler koyarak zamanında bu

hedeflere ulaşma konusunda da
iradeye ihtiyaç var. Biraz farklı bir
dönem olacağını umuyorum. Eğer
katılırsanız, inanırsanız, sahip
olduğunuz o potansiyel ve deneyimle
bu süreci doğru yönetirsek, sanıyorum
hem bizler hem de İzmirliler için keyif
verici, somut ve verimli sonuçları olan
bir süreci yaşayabiliriz” dedi.

“HERKESE KAPIMIZ AÇIK”
Yeni bir başlangıç olmasını

istediğini aktaran Başkan Tugay,
şunları söyledi: “Sizlerin de özgür
düşünmesini, farklı bakmasını
istiyorum. Herkese kapımız açık olmalı.
İzmir'in kalkınması için çalışacağız. Ege
Bölgesi'ndeki iller başta olmak üzere
koordinasyon kurabileceğimiz her kent

ve kurumla iş birliği yapacağız.
Şimdiden pek çok girişimimiz var.

Hepsi İzmir'i öncü kent olarak görüyor.
Bu süreci doğru yönetirsek,
düşündüğümüzün ötesinde bir sonuca
ulaşabiliriz. Sloganım 'Birbiri ile yarışan
değil, birbirine destek olan kentler’. Bu
yaklaşımı doğru buluyorum. Birbirini
engelleyen, önünde set olan değil, aynı
alanda bir yarış içerisine giren değil,

birbirini tamamlayan şehirler olabiliriz.
Bu şehre belediye başkanı olmak, şu
ana kadar yaşamımda hissettiğim en
büyük onur. Bu fırsatı veren herkese
teşekkür ediyorum.”

Mehmet Ali Kasalı da İEKKK'nın
Türkiye'nin hiçbir yerinde olmayan bir
kurul olduğunu ifade ederek, “İzmir'e
yakışan, İzmir'in demokrasi anlayışı ile
bütünleşen bir kurul. Bunun kıymetini
bilmemiz gerekiyor. Burada 15 yılın
biriktirdikleri ile yol almalıyız. Artık bu
platformu üretken, proje yapabilen,
ortaya koyduğu fikirleri takip eden bir
yapıya dönüştürmemiz gerekiyor.
Birlikte çalışmanın kültürünü burada
oluşturmamız gerekiyor. Bu büyük bir
fırsat ve imkan” diye konuştu. 
(Haber Merkezi)

“İzmir’in kalkınması 
için çokça çalışacağız”

İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay,
25.Uluslararası Çiçek Festivali
devam ederken Bayındır’da
çiçek üreticileriyle buluştu.
İstekleri dinleyen Başkan Tugay
sorunların çözümü noktasında
adım atmaya hazır olduğunu
belirtti. Üreticilerden gelen
uluslararası çiçekçilik fuarı
talebine de sıcak baktıklarını
belirten Başkan Tugay,
“Aramaktan, sormaktan
çekinmeyin. Size hizmet için
geldik bu göreve. Elimden ne
geliyorsa yapmaya hazırım.
Yeter ki yaptığımız işin size de
halka da şehrimize de ülkemize
de faydası olsun” dedi.
Sıkıntıların çözüme
ulaştırılması noktasında
desteğe her zaman açık
olduğunu belirten Başkan
Tugay uluslararası bir
çiçekçilik fuarı
düzenlenmesi yönündeki
isteklerle ilgili düşüncelerini
aktardı. Başkan Tugay,
üreticilerin periyodik olarak
toplantılar hazırlanması
taleplerine de sıcak
baktığını belirtti.
Karşıyaka’daki çiçek
pazarları uygulamasını
örnek gösteren Başkan Tugay,
“Başka semtlerde de yapalım
düşüncem var. Nereye
yaparsanız insanlar geliyor.

Şehrin merkezinde yapılabilir.
Buralarda sizin ürünlerinizi
insanlara ulaştırabiliriz. Öyle
olunca hem vatandaş hem satıcı

memnun oluyor” dedi.
Uluslararası fuar özelinde de
konuşan Başkan Tugay,
İZFAŞ’ın tecrübeli kadrosu ve

organizasyon kabiliyetini örnek
gösterdi. Başkan Tugay,
“Uluslararası fuar için bir
çalışma yapalım. Çok zaman

kaybetmeyelim. Bir an
önce bu konuyu
olgunlaştıralım” ifadelerini
kullandı. İstek, talep,
önerileri her fırsatta
dinleyeceğini belirten
Başkan Tugay sorunların
çözümü için destek
vermeye hazır olduğunu
aktardı ve “Aramaktan,
sormaktan çekinmeyin.
Size hizmet için geldik bu
göreve. Elimden ne
geliyorsa yapmaya hazırım.

Yeter ki yaptığımız işin size de
halka da şehrimize de ülkemize
de faydası olsun” dedi. 
(Haber Merkezi)

KEMALPAŞA’DA 
haşerelerle savaş

Bayındırlı çiçekçilerden
uluslararası fuar talebi

Kemalpaşa Belediyesi Çevre Koruma ve
Kontrol Müdürlüğü ve İzmir Büyükşehir
Belediyesi'nin ilaçlama ekipleri, karasinek,
sivrisinek ve larva gibi haşerelere karşı
mücadele çalışmalarını hızlandırdı.
Karasinek, sivrisinek ve larva gibi
haşerelere karşı yapılan çalışmalar, mevsim
sonuna kadar kontrol altında tutulmasını
hedefliyor. İlaçlama çalışmaları, Kemalpaşa
Belediyesi ve İzmir Büyükşehir Belediyesi
tarafından iş birliği ile yürütülüyor. Nisan
ayından itibaren daha yoğun bir şekilde
derelerde, sulak alanlarda, çöplerde,
ızgaralarda ve rögar kapaklarında ilaçlama
yapılarak sivrisinek ve karasinek oluşumu
engelleniyor. Ayrıca, hamamböceklerinin
yumurta dönemlerinde de ilaçlama
çalışmaları yapılıyor. Kemalpaşa Belediyesi
Çevre Koruma ve Kontrol Müdürlüğü
tarafından yapılan açıklamada,
"Belediyemize ait 4 adet araç üstü ULV
cihazıyla ilaçlama çalışmaları, havaların
ısınmasıyla birlikte Nisan ayında başlamış
olup, İzmir Büyükşehir Belediyesi'nin
vektörle mücadele ekibi tarafından da
toplam 2 araçla taban mücadelesi, larva ve
uçkun ilaçlama faaliyetleri yıl boyunca
sürdürülmektedir. Ayrıca, vatandaşlardan
gelen talepler doğrultusunda fare, böcek ve
kene gibi haşerelere karşı ilaçlama
faaliyetleri de yıl boyunca yapılmaktadır"
denildi. (Haber Merkezi)

İzmir Ticaret Odası meclis üyeliğine veda eden Foça
Belediye Başkanı Saniye Bora Fıçı, nazar boncuğu ile
uğurlandı. Başkan Saniye Bora Fıçı, İZTO’nun Nisan
ayı olağan toplantısına katılarak meclis üyeleriyle
vedalaştı. İZTO Meclis Başkanı Selami Özpoyraz ile
Yönetim Kurulu Başkanı Mahmut Özgener, Foça
Belediye Başkanı seçilen Saniye Bora Fıçı’ya ‘Nazar
Boncuk’lu plaket ile teşekkür etti. Kadın meclis
üyeleriyle birlikte plaketi takdim eden Mahmut
Özgener, Saniye Bora Fıçı’ya belediye başkanlığı
görevinde üstün başarılar diledi. Başkan Saniye
Bora Fıçı, İzmir Ticaret Odası’nda geçirdiği süre
boyunca edindiği tecrübeler için teşekkür ederek,
Foça Belediye Başkanı görevinde İzmir ve Foça’nın
kalkınması için çalışmaya devam edeceğini söyledi.

Başkan Fıçı nazar 
boncuğu ile uğurlandı

Manisa Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Sadık
Özkasap, Meclis Başkanı Cahit Yayman ve Yönetim
Kurulu Üyeleri, Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı
Mimar Ferdi Zeyrek’e hayırlı olsun ziyaretinde bulundu.
Her zaman Başkan Zeykrek’in yanında olduklarını
vurgulayan Başkan Özkasap, “Manisa’mız, genç,
dinamik, çalışkan, doğru, dürüst bir başkana sahip
olmanın büyük mutluluğunu yaşıyor” ifadelerinde
bulundu. Başkan Zeyrek ise, “Zaman çok çabuk geçiyor.
Beş yıl içinde öyle hizmetler yapmalıyız ki, alnımız açık
bir şekilde çoluğumuz çocuğumuzla çarşıda
dolaşabilelim. Bu yönde hep beraber odalarımızla çok
güzel işler yapacağız. Allah’ta bir fırsat verdi. Şimdi
onları hayata geçirmek için tüm gücümüzle çalışacağız”
ifadelerinde bulundu.

Başkan Zeyrek’e borsa
yönetiminden tam destek

BALIKESİR’DE
kırsal hamlesi

Çavuşoğlu’na 
karpuz sürprizi

Akbıyık’tan‘Hayırlı 
olsun’ ziyareti
Muğla Büyükşehir Belediye Başkanı
Ahmet Aras’a 31 Mart Yerel seçimleri
sonrası tebrik ziyaretleri devam ediyor.
Muğla Valisi Dr. İdris Akbıyık Muğla
Büyükşehir Belediye Başkanı Ahmet
Aras’ı ziyaret ederek yeni görevinde
başarılar diledi. Muğla Valisi Dr. İdris
Akbıyık’a ziyaretleri için teşekkür eden
Muğla Büyükşehir Belediye Başkanı
Ahmet Aras dünya kenti Muğla’ya hep
birlikte hizmet edeceklerini söyledi. CHP
Muğla Milletvekili Gizem Özcan, Muğla
Sıtkı Koçman Üniversitesi Rektörü Prof.
Dr. Turhan Kaçar, Muğla İl Jandarma
Komutanı Tuğgeneral Ali Gemalmaz,
Aras’ı ziyaret ederek yeni görevinde
başarılar diledi. (İHA)

Saniye
Bora Fıçı

Saniye
Bora Fıçı
Saniye

Bora Fıçı
Saniye

Bora Fıçı
Saniye

Bora Fıçı
Saniye

Bora Fıçı
Saniye

Bora Fıçı
Saniye

Bora Fıçı
Saniye

Bora Fıçı

Mahmut
Özgener
Mahmut
Özgener
Mahmut
Özgener
Mahmut
Özgener
Mahmut
Özgener
Mahmut
Özgener
Mahmut
Özgener
Mahmut
Özgener
Mahmut
ÖzgenerSelami

Özpoyraz
Selami

Özpoyraz
Selami

Özpoyraz
Selami

Özpoyraz
Selami

Özpoyraz
Selami

Özpoyraz
Selami

Özpoyraz
Selami

Özpoyraz
Selami

Özpoyraz

Mimar
Ferdi

Zeyrek

Mimar
Ferdi

Zeyrek

Mimar
Ferdi

Zeyrek

Mimar
Ferdi

Zeyrek

Mimar
Ferdi

Zeyrek

Mimar
Ferdi

Zeyrek

Mimar
Ferdi

Zeyrek

Mimar
Ferdi

Zeyrek

Mimar
Ferdi

Zeyrek

Balıkesir Büyükşehir Belediye Başkanı
Ahmet Akın, kırsal mahallelerin en önemli
isteklerinden olan tarla yolları çalışmalarını
hızla başlattı. Büyükşehir, 4 milyon dönüme
yakın tarım arazisinde tarla yolu düzenleme
çalışmaları yapıyor. Bu sayede tarımla
geçinen Balıkesirliler: ekim ve hasat
dönemlerinde arazilerine daha konforlu
şekilde ulaşabilecek, traktörler ve tarımsal
ekipmanların yıpranma süreleri uzayacak.
Yeni açılan yollar sayesinde ulaşım
mesafeleri kısalan çiftçiler, yakıt
giderlerinden de tasarruf edebilecek. Ayrıca
bozuk yollar nedeniyle tarımsal araç
devrilmesi sonucu meydana gelen can
kayıplı trafik kazaları önlenecek. (İHA)

Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent
Nuri Çavuşoğlu, Türkiye Halciler
Federasyonu yönetim kurulu üyesi Halil
Öztürk ve hal esnafını makamında ağırladı.
Ziyarette yaşanan güzel sürpriz ise hoş
tebessümlere neden oldu. Başkan
Çavuşoğlu, gençlik ve öğrencilik yıllarında
karpuzculuk yaparak geçimini sağladığını
kamuoyu ile paylaşmış, Tüm Türkiye’de
"Karpuzcu Başkan" adıyla gündeme gelmişti.
Türkiye Halciler Federasyonu yönetim kurulu
üyesi Halil Öztürk, karpuzlarla geldiği
ziyarette Başkan Çavuşoğlu’nu kutlayarak
yeni görevlerinin hayırlı ve uğurlu olmasını
diledi. Öztürk ayrıca, "Karpuzcudan belediye
başkanı da olabiliyor, bunu gösterdiniz. Sizi
kutluyorum ve başarılar diliyorum" şeklinde
konuştu. (İHA)

Bülent Nuri
Çavuşoğlu

Bülent Nuri
Çavuşoğlu

Bülent Nuri
Çavuşoğlu

Bülent Nuri
Çavuşoğlu

Bülent Nuri
Çavuşoğlu

Bülent Nuri
Çavuşoğlu
Bülent Nuri
Çavuşoğlu
Bülent Nuri
Çavuşoğlu

Bülent Nuri
Çavuşoğlu

Ahmet 
Aras

İdris
Akbıyık

Cemil 
Tugay

Cemil
Tugay



SAYFA 08 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

27 Nisan 2024 Cumartesi8 EDEBİYATEditör: Hakan Serbest Tasarım: Sedat Araz

Cezaevleri için yapılan büyük ıslah
programının İmralı uygulaması, herkesi
heyecanlandıran verimli sonuçlar verince,
konu hakkında daha cesur adımlar
atılmaya başlar. Şimdi, bölgenin coğrafi
özellikleri gözetilerek, mahkûmların nasıl
üretici pozisyonuna getirileceği
konuşulmaktadır.

Muazzam bir kömür havzası olan
Zonguldak, ta eskiden beri maden
ocaklarında çalışan madencilerin sağlığı,
iş güvenliği, barınma ve sosyal hakları gibi
konularda ülke gündemini meşgul
edegelmiş bir bölge olarak işaret
edilmiştir. Daha Kurtuluş Savaşı
sürerken, 1921’de Zonguldak’ta çalışan
madenciler için TBMM’de görüşmeler
yapılmış; 1930 yılında, hem Cumhuriyet
Halk Fırkası Zonguldak mutemedi, hem de
Zonguldak Türk Ocağı ve Belediye Başkanı
olan Bedri Bey’in çabalarıyla “Amele
Birliği ve Derneği” adı altında bir
yapılanmaya gidilmiştir. 

Bölgede çalışan madencilerin sağlığı
için Amele Birliği’nin kullandığı üç sağlık
birimi oluşturulur: Kozlu ve Kilimli
Dispanseri, bir de daha küçük hizmetler
için Karadeniz Ereğlisi Muayene Evi…
Doktor Reşat Lûtfi Bey’in idaresindeki
Kozlu Madenci Dispanseri dönemi içinde
büyük şehirlerde görülebilecek kadar
donanımlı bir sağlık birimidir.
Ameliyathanesi, eczanesi ve yataklı servisi
vardır. Burası o denli iyi organize olmuş
bir sağlık evidir ki, dispanser arşivinde
karşımıza çıkan istatistikler bugün bile
hayranlık uyandırır. 1925 yılında 3 bin 624,
1926’da 4 bin 210, 1927’de 4 bin 547 ve
1928 yılında da 3 bin 469 madenci sağlık
hizmeti almıştır. Bu şu demektir: Kozlu
Madenci Dispanseri, senede ortalama 4
bin madencinin hayatını kurtarmıştır.
(Bkz: Cumhuriyet gazetesi, 9 Kanunusâni
(*Ocak) 1930) 

Zonguldak ve madenci isimleri o kadar
iç içe girmiştir ki, 1933 yılında, Zonguldak
Halkevi tarafından bir de “Madencinin
Şarkısı” adıyla bir şarkı hazırlanmış ve
bestelenerek maden işçilerine
ezberletilmiştir.

“Yeraltında her gün / Yüksekte fakat
gönlüm / Elin kara gözlüsü / Senin kara
kömürün

Salla çekici salla / Taştan kendini kolla
/ Çalışmak kazandırır / Geçinilmez
masalla”

Ancak böylesi her şeyiyle uygun
görünen bir iş cennetinin, çalıştırılacak
madenci bulma gibi ciddi bir sorunu
vardır. Bu gerçeği farkeden Mutahhar
Şerif Başoğlu, ıslah programında
Zonguldak için bir proje sunar Adalet
Bakanlığına: Bölgede bir maden ocağı
satın alınacak ve mahkûmlar orada
çalıştırılacaktır! Böylece mahkûmun
devlete yükü ortadan kalkacağı gibi, iş
esasına dayalı cezaevi sistemi, mahkûm
için artı değerler üretebilecektir. Proje,
rüzgârdan hızlı bir şekilde hayata geçirilir.

ZONGULDAK OCAKLARI
“Adliye Vekâleti Zonguldak’taki maden

ocaklarından birisini satın almıştır.
Mutahhar, yarın hemen Zonguldak’a
hareket edecek ve ilk partide
gönderilecek beş yüz mahkûmun yerlerini
ihzar ile meşgul olacaktır. Bu beş yüz
mahkûmdan sonra gönderilecekler,
yeniden kiralanacak maden ocaklarında
çalıştırılacaklardır.” (Son Posta
gazetesi, 4 Birinciteşrin (*Ekim) 1936,
Pazar, Yıl: 7, Gazete Yayın no: 2219)

Yukarıda bir bölümünü
görüşlerinize açtığımız haber, aynı
günlerde ulusal basında boy gösteren
Tan, Kurun, Akşam, Cumhuriyet gibi
önemli basın organlarının tümünde
yayınlanır. Bütün ülke nefesini
tutmuş, adım adım ıslah adı verilen
devrimci hamlenin gelişmelerini
izlemektedir sanki. Çok geçmez, bir ay
kadar sonra Zonguldak projesi hayata
karışır. 

“Bundan bir müddet evvel
Zonguldak’a ve oradan da Ankara’ya
gitmiş olan hapishaneler mütehassısı
Mutahhar Başoğlu şehrimize
gelmiştir. (*İstanbul)

Zonguldak’ta maden kömürü
şirketleriyle, mahkûmların kömür
ocaklarında çalıştırılmasına dair
yapılan müzakereler müspet netice
vermiş ve burada daimî amele bulmak
hususunda çekien sıkıntının
mahkûmları çalıştırmak suretiyle
telâfi edilmesi esas itibarıyla kabul
edilmiştir. Mahkûmlardan seçilmiş
olan 75 kişilik ilk kafile bir aya kadar
Zonguldak’a gönderilecektir. Mahkûmlar
için orada hususi barakalar yapılacaktır.
Barakalar yapıldıktan sonra muhtelif
hapishanelerden 125 kişi daha
gönderilecek ve bunlar ocaklarda
çalıştırılmaya başlanacaktır. 

Hapishanelerimizi ıslah edecek ve
mahkûmlar için yepyeni metodları ihtiva
edecek olan yeni hapishaneler
nizamnamesi üzerindeki çalışmalara
Adliye Vekâletince başlanmıştır. Bu
nizamname ile Hapishaneler Mütehassısı
Mutahhar, Bursa Saylavı Atıf,
Hapishaneler Umum Müdür Vekili Bedri,
Muhasebe Müdürü Tevfik, ceza ve hukuk
işleri müdürleri meşgul olmaktadırlar.

Yeni nizamnamenin esasları kurulurken
dünyanın en modern nizamnameleri tetkik
edilmiş olmakla beraber nizamname
memleketin ihtiyacına göre tesbit edilmiş
ve hiçbir yerden tercüme ve iktibas
yapılmamıştır.” (Cumhuriyet gazetesi, 17
İkinciteşrin (*Kasım) 1936, Salı, Yıl: 11,
Gazete Yayın no: 4496, s. 2)

Dosyamızın bu bölümünü yazarken,
aklımıza, 1940 yılının 17 Nisan günü Köy
Enstitüleri Yasası mecliste hararetle
tartışılırken, dönemin Milli Eğitim Bakanı
Hasan Âli Yücel’in, enstitüleri savunurken
yaptığı konuşmanın son bölümü geldi.
Devrimin çocukları birbirine benziyor,
hepsi devrimci oluyor galiba? Sen yapmak
iste yeter ki, yollar kapalı deme, onu
açacak tutkulu bir kalp, bilimsel bir akıl
bütün yolları açar, üstüne tutup dağları
önümüzde eğer diyesimiz geldi nedense.
Ne diyordu Yücel:

“Değerli vekil arkadaşlarım. Bir takım
sorularınız oldu. Bir takım kaygılarınızdan
sözettiniz. Enstitü adının kullanılması
konusu şöyledir kafamızda. Bu okullar işe
dönük uğraş ve uygulamaların yapılacağı
yerler olduğundan bu isim, enstitü ismi en
uygunudur diye düşündük. Yüzyılların
talih suyu artık tersine akıtılacaktır (…)
Şunu da söylemeliyim ki, bu kanunla bizim
yaptığımız bir kopya değildir. Ama

uydurma bir iş de değildir. Biz hiçbir
ülkenin sorununu çözümlerken aldığı
önlemleri olduğu gibi almadık. Hepsinin
tarihini biliyoruz. Cahili değiliz. Bu
bizimdir, kimseden almadık, bizden
alsınlar!” 

Veeee... 1937 yılının ilk günlerinde,
mahkûmların Zonguldak’a gönderilmesi
resmen karara bağlanır.

“Vekâlet, Ankara, Bursa ve İmralı
hapishanelerinden marangoz, yapıcı ve
demirci gibi 30 kadar mahkûmun
Zonguldak’a gönderilmesini

kararlaştırmış ve bu üç hapishane
müdürlüklerine tebligat yaptırmıştır.
Mahkûmlar birkaç güne kadar
Zonguldak’a gidecekler ve orada
mahkûmlar için barakalar
hazırlayacaklardır. İlkbaharda muhtelif
hapishanelerden buraya 100 kadar
mahkûm gönderilecek ve çalışmaları
temin edilecektir.” (Tan gazetesi, 9
İkinciteşrin (*Ocak) 1937, Cumartesi, Yıl:
2, Gazete Yayın no: 619)

Kömür ocaklarında çalıştırılacak 100
mahkûm için baraka yapacak,
sanatlarında seçkin 28 kişilik ilk kafile, 13
Ocak 1937 günü Zonguldak’a gönderilir.
Bu usta mahkûmlara İmralı’daki gibi aynı

tip elbise ve ayakkabı giydirilmiştir.
Yapacakları barakalar için gereken iş
aletleri de sağlanan mahkûmlar Ankara,
Bursa, İmralı ve İstanbul
hapishanelerinden seçilmiştir. (Bkz: Tan
gazetesi, 14 Ocak 1937)

Artık Zonguldak’taki girişim bütün
ülkenin dikkatle izlediği bir film gibidir.
Gazeteciler yapılanları yerinde görmek
için kente giderler. Bunlardan biri de
Sedat Simavi’nin dergisi Yedigün için
yazılar yazan ve yazılarında “Vâ-Nu”
imzasını kullanan Vâlâ Nurettin’dir. Vâ-Nu
Zonguldak kentinin çehresini, ekonomisini
ve sosyolojisini değiştiren bu hamle için
öyle kuvvetli bir yazı yazar ki, bugün bile
dönem araştırmacıları için gerçek bir
kaynakçadır bu yazı. Her ne kadar
yazısında Mutahhar Şerif’in adını anmasa
da, ıslah programının değişik kentlerdeki
uygulamalarının yansımalarını iyi bilenler
bu değişimin arkasındaki isim olan
Mutahhar Başoğlu’na minnet duymadan
bu yazıyı okuyamazlar.

“Türkiye’de bir mucize yapılmış da
farkında değilmişiz! Bu sefer Zonguldak’ı
ziyaretimde bunu anladım (…) İş kanunu
ihtiva ettiği pekçok feyizli maddelerle her
ne kadar Meclisten çıkmışsa da pek
gözönündeki yerlerde bile henüz gereği
gibi tatbik imkânı bulamadığı malûmdur.
İstanbuldaki misalleri gördükten sonra
kendi kendime: “Ah zavallı Zonguldak!”
der dururdum. Senin yeraltındaki
köylüden bozma biçare amelelerin ne
vaziyettedirler acaba? (…) Hatta benim
şahsen sosyalist hareketlerle bir
dereceye kadar alâkadar olmamın başlıca
sâiki Zonguldak işçisinin yürek parçalayıcı
manzarası olmuştur. Tarifi dile kolay: Yüz
küsur metre yerin dibinde günde on altı
saat çalışmak!.. Hem de köstebekler gibi
yüzükoyun sürünerek! Her an grizu
patlama tehlikesi! (…) Zira adam
ezilmişmiş, ölmüşmüş, kimin kimden
sorduğu var? Kapitülasyonlar kalesine
sığınan ecnebi sermayenin kanuna eli
uzanmıyor (…) Hepsinin üstünü pislik
götürüyor. Analarından doğdukları
günden beri yıkanmamışlar. Amele eksildi
mi hadi bakalım köylere  kolcular
yollarlar yurttaşları sürü sürü getirsin.
Gelmiyormuş ne demek? Mecburdur!..
İşte Zonguldak!! Geçen gördüğüm sefer
bu idi. 

Şimdi ise gördüğüm; öncelikle manevî
düşkünlük ve nefsimize itimatsızlık
kalmamış olduğudur. Zonguldak’taki Türk
münevverler ‘Daha iyisini yapabilirmişiz,
nitekim yaptık!’ diyorlar. Ve bunu haklı
olarak söylüyorlar (…) Kozlu’daki 63
numaralı ocak denen Türkiş kömür
ocağını gezdik. Fakat ocak deyip de
geçmeyiniz! Burası bir memlekettir.

Yalova büyüklüğünde bir saha ki, ortası
çukur vadi, duvarları yüksek dağlar…
Binalar, binalar ve ocak delikleri! İçleri
hep kömür madeni… Eskiden en
verimlileri imtiyazlarla ecnebilere
bahşedilmiş olan bu yeraltı servetleri
şimdi kâmilen devletindir. 

Üzerinde durmak istediğim nokta
amele meselesidir. Türkiş’in Müdürü
İbrahim Bozkurt, hasta olmasına rağmen
bu müessese tarafından kurulan yeni
mahalleyi gezdirdi. Ah bir sinema
makinem olsaydı da gördüklerimi tesbit
edebilseydim! O zaman sizin de bizim gibi
koltuklarınız gururla kabarır,
memnuniyetten gözleriniz yaşarırdı. 

Gördüklerimin hulâsası şudur:
Zonguldak amelesi, sefaletin kömür
kuyularından, modern işçi refahının
şahikasına çıkmıştır (…) İşçi sekiz saatlik
çalışmasını bitirip de yeni mahallesine
geldi mi, mecburen hamamına girecek,
yıkanıp, temiz elbiseler giyecek,
Galatasaray mektebinin
yatakhanelerinden aşağı olmayan ve her
işçi için ayrı bir dolabı olan koğuşlarda
uyuyacak… Amelenin oturacağı kendi
kahvehaneleri var. Buraya radyodan
başlamak şartıyla yavaş yavaş medenî
âdetler de sokulacak…  

İş ücretlerini soruyorum. Gündelikler
İstanbuldakinden yüksek. Müessesenin
bakkaliyesi kooperatif
şeklinde…Hastanesi, sineması var. Hülâsa
burası, Kemalist Türkiye için bir numune
istihsal merkezidir. 

(Son olarak) Türkiş Kömür Ocağı henüz
inşaatını tamamlamadığı için müdüriyet
odasının yapılması da en sona bırakılmış.
Amele bu tasvir ettiğim kâşanelerde
yaşarken, müdürler henüz barakalarda…
Maroken koltuk ve ministre masalar
ısmarlamak suretiyle işe başlayanlar için
ne ibret alınacak levha!” (Yedigün Haftalık
Resimli Mecmua, 17 Şubat 1937,
Çarşamba, Vâlâ Nurettin’in “Zonguldak
Kömür Ocaklarında” başlıklı yazısından
alıntı, Sene 4, No: 206, Cilt: 8, ss. 7-8 ve
21)

Elbette Zonguldak’taki başarılı
değişimin mimarı sadece Mutahhar Şerif
değildir. Genç Türkiye Cumhuriyetinin
devrimci kadrolarının başlattığı büyük
reform hareketinde, Zonguldak Valisi olan
Halit Aksoy ve ekibinin kenti daha yaşanır
kılan, insana saygılı olan ilerici
hamlelerine, Başoğlu’nun da sistem
içinde ve insana yakışır bir biçimde
çalıştırılan mahkûm maden işçileriyle
destek vermesi, Zonguldak’ı diğer
kentlere göre öne çıkarmıştır.

Maden bölgesi, Adliye Bakanlığı’nın da
üstüne titrediği bir bölgedir. Ne zaman
Adliye Bakanı Şükrü Saraçoğlu’na ıslah
programının durumu sorulsa; İmralı,
Isparta, Edirne’den sonra mutlaka
Zonguldak’ın adını da anar.

“İmralı, Isparta ve Edirne’den başka
şimdi üzerinde bulunduğumuz bir yer de
Zonguldak’tır. Mahkûmların sağlam
olanlarını seçerek Zonguldak maden
ocaklarında çalıştıracağız. Mahkûmların
buradaki kazançları ve iaşeleri
kendilerine ait olacaktır.” (Cumhuriyet
gazetesi, 5 Birinciteşrin (*Ekim) 1936,
Pazartesi, Yıl: 11, Gazete Yayın no: 4453,
Aslan Tufan’ın “Tecziye Şeklinde Islahat”
başlıklı yazısından alıntı)

Ülkenin tüm cezaevlerine bahar gelmiş
gibidir. Döneminin en çok haber olan
konusu neredeyse sözünü ettiğimiz ıslah
programıdır. Kimi zaman adını anarak,
kimi zaman dolayısıyla minnet dolu
sözlerle Mutahhar Şerif’in başardığı iş
basın harfleriyle övülmektedir.
Dosyamızın Zonguldak kısmını, Halit
Fahri’nin aynı günlerde Akşam
gazetesinde yazdığı bir makalesiyle
kapatalım istiyoruz:

“Bazen gazetelerde okuruz. Avrupanın
filanca şehrinin, falanca hapishanesi
tamamıyla bomboşmuş…. İsveç’in falan
şehrinde hiçbir cürüm olmadığı için
hapishanede mücrim olarak kimse
yokmuş. Gardiyanlar kendi kendilerine
hapishanede oturuyorlar, kapılarıbile
sürmelemeye lüzum görmüyorlarmış…
Böyle havadisleri okudukça imrenir,
“Acaba bizde de böyle bir manzara
görmek kabil olacak mı?” derdik. 

Bu o kadar çabuk oldu ki hayret ettim.
Şile’de birkaç aydan beri hapishanede
tek kişi yokmuş, cürüm işlenmediği için
hapishane de bomboşmuş (…) Bugün Şile
bomboş hapishanesiyle en medenî
memleketlerle pekâla boy ölçüşecek
mevkidedir. Çünkü bir yerde insanlığın
yükseldiğini boş bir hapishane kadar
ispat edecek hiçbir şey yoktur. Boş
hapishane birçok hayırlı şeylerin
delilidir. Hapishanenin boş olması,
günden güne mektebin dolmasına,
hapishanenin boş olması herkesin kendi
işiyle gücüyle meşgul olmasına ve fenalık
düşünmemesine  delâlet eder. 

Bütün memleket hapishanelerini bu
halde, Şile Hapishanesi gibi bomboş
görmeyi isterdik. Bunun ilk tezahürünü
gördük… Yeni tezahürlerini de görmek
istiyoruz.” (Akşam gazetesi, 8 Mart 1937,
Pazartesi, “Bir Çırpıda” adlı sütunda H. F.
imzalı “Boş Hapishane” başlıklı yazıdan
alıntı, Sene: 19, Gazete Yayın no: 6603, s. 3) 

FİLİZ

BAZENTEKRARANLATILMALI

BTA

HAYRETTİN bta.hayrettin@gmail.com

Güzel bir insan: Mutahhar
Şerif Başoğlu - 19
1935 yılında İmralı Sosyal

Sanatoryumu’nda uygulanan ceza ıslah
programının ülkedeki diğer

cezaevlerine etkisi - 2 (Zonguldak)
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İzmir Ticaret Odası (İZTO) Yönetim
Kurulu Başkanı Mahmut Özgener, asgari
ücretin seyrinin önümüzdeki günlerde
en önemli gündem maddeleri olduğunu
aktararak, "İşgücü maliyetleri çok
yüksek olduğu için özellikle hizmet
sektöründe yüksek fiyat artışları
yaşanıyor. Sonuç olarak tüketici
seçimlerinde doğru sinyalleri alamıyor.
Bu nedenden dolayı, asgari ücretin diğer
maliyet ve ücretlere göre
normalleşmesi gerektiğini
düşünüyoruz" diye konuştu. Özgener
ayrıca, “Zorlu ekonomik şartlarla

mücadele eden üyelerimiz boykot
çağrıları gibi işini hakkıyla yapanların da
cezalandırıldığı yaklaşımlarla mücadele

etmek zorunda kalıyor. Bir haftadır
sosyal medya üzerinden
gerçekleştirilen, fahiş fiyat iddiası ile
restoran ve kafelere yönelik boykot
çağrısı büyüyerek devam ediyor. Bu
yöntemle, işini doğru yapan,
hakkaniyetle fiyat belirleyen
işletmelerin de cezalandırılıyor olmasını
doğru bulmuyorum. Fiyatlarını, sunmuş
oldukları kaliteli hizmet çerçevesinde
makul ölçülerde belirleyen restoran ve
kafelerin müşterilerince ayırt
edilebileceği kanaatindeyim" ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)

Özgener: Asgari ücretin normalleşmesi gerekiyor!

İkinci el araç satışında
yaprakkıpırdamıyor!

Bir dönem kapış kapış satılan
ikinci el otomobiller, çeşitli
nedenlerle durma noktasına
geldi. Sürdürülebilir ticaret
yapmakta zorlanan 4 şehrin
sektör temsilcisi Ticaret
Bakanlığı’nın kapısını çaldı.
İzmir, İstanbul, Bursa ve Antalya
galericiler odalarının başkanları
Bakanlık yetkilileriyle görüştü.
‘BIÇAK GİBİ KESİLDİ’

Başkente adeta çıkarma
yapan İzmir Oto Galericiler
Müşavirlik Kiralama ve
Yıkamacılar Esnaf Odası
Yönetim Kurulu Başkanı Zafer
Dursun, “Pandemi döneminde
otomotiv sektörü sorunlar
yumağına dönüştü.
Normalleşme sürecinde arzın
talebi karşılayamaması
nedeniyle farklı gelişmeleri
yaşadık. Gerek sıfır gerekse
ikinci el araçlar bir süreliğine
yatırım araçlarına dönüştü.
Kasabından manavına birçok kişi
ve kurum hızlı para kazanmanın
derdine düştü. O gün de bugün de
aynı şeyi söylüyoruz. Otomotiv
piyasasının sürdürülebilir olması
gerekir. Üretiminde, satışı ve satış
sonrası servisinde devamlılık
esastır. Ülkemizdeki ekonomik
durum ikinci el oto satışını adeta
bıçak gibi kesti” dedi. 
‘TİCARET DÖNMÜYOR’

Sorunların çözümü kavuşması
için Ticaret Bakanlığı
yetkilileriyle görüştüklerini
belirten Başkan Dursun, “İzmir,
İstanbul, Bursa ve Antalya esnaf
odalarının başkanlarıyla birlikte
Ticaret Bakanlığı’nı ziyaret ettik.
Yetkililere derdimizi anlattık.
Çözüm önerilerimizi sunduk.
Vatandaş 1 milyon liralık ikinci el
bir araç almak yerine parasını
bankaya koymayı tercih ediyor.
Aylık 50 bin lira faiz alıyor.
İhtiyaç duyduğunda günlüğü bin

liradan otomobil kiralıyor.
Bankadaki parasının bir günlük
faizi bin 600 lira civarında. 1000
lirasıyla otomobil kiralıyor. 600-
700 lirasıyla yakıtını koyuyor.
Paradan para kazanmayı tercih
ediyor. Hal böyle olunca piyasa
canlanmıyor. Silsile yoluyla tüm
piyasalar zincirleme kapanıyor
veya daralıyor. Üretimi teşvik
edecek. Ticarete özendirilecek
tedbirler alınmaması halinde ne
esnaf ne de üretici rahat bir nefes
alabilir. Biz Bakanlık yetkililerine
bunları anlattık” ifadelerini
kullandı. 
2. ELE SIFIR FAİZ

Oto alımlarına uygun
koşulların oluşturulmasını talep
eden Başkan Dursun, “Sıfır araç
alımlarında sembolik faizler
uygulansın. Otomotiv sektörü
araç üretmeye devam etsin. İkinci
el araçların değerlendirilmesi
açısından da sıfır faizli 60 aya
kadar krediler verilsin. Uygun
koşullarda kredi verilmemesi

halinde otomotiv piyasası
duruyor. Alış satış durduğunda
tamir, bakım ve onarım sektörü
de nefes alamıyor. Otomotiv
üretimi, alım satım aracılık
hizmetleri, servis hizmetleri,
yan hizmetler toplamında çok

sayıda insanımıza iş ekmek kapısı
oluyor. Bu kapının kapatılması
halinde ciddi toplumsal sorunları
hep birlikte yaşarız. Sorunlar
kördüğüm olmadan tek tek
çözmek gerekir. Önerilerimizi biz
bakanlık yetkililerimize sunduk”
ifadelerini kullandı. 
TERCİH DÜŞÜK FİYAT 

İlginin düşük fiyatlı araçlara
olduğunu belirten Başkan
Dursun, “Her geçen gün artan
otomobil fiyatları yüzünden
hayallerindeki
modellerden
vazgeçenler,
bütçelerine daha
uygun araçlara
yöneliyor. Alım gücü
düşen yurttaşlarımız
otomobillere servet
ödemek istemiyor.
En az vergisi olan,
yakıt oranı düşük,
tamir bakım masrafı
az olan, kolay alınıp
satılabilen araçlar ilgi

görüyor. Yakıt masraflarının
artması nedeniyle elektrikli
araçlar vatandaşın gözdesi
durumunda. Ama elektrikli
araçlarda sürekli teknolojinin
geliştirilmesi tüketicinin kafasını
kurcalıyor. Elektrikli araç alırken
nelere dikkat edeceklerini
bugünlerde pek
bilemeyebiliyorlar. Alıcıların ilk
tercih etme noktası şehir içi
kullanımı açısından daha cazip
görünüyor olması. Batarya
istasyonlarının daha fazla
yaygınlaşmasıyla şehir dışı
yolculuklarda da talep artacaktır.
Elektrikli otomobillerde olmazsa
olmaz kriter batarya durumudur.
Üretici firmalar ortalama 8-10 yıl
batarya ömrü olduğunu belirtiyor.

Elektrikli
otomobillerin de en
önemli ve maliyetli
aksanı bataryalardır.
Dolayısıyla ikinci el
elektrikli otomobil
alırken öncelik
bataryaların ömrü
olmalıdır.
Bataryaların kalan
ömrü kullanım
durumuna göre bir
maliyet hesaplaması
yapılmalıdır” diye
konuştu. 

Ege İhracatçı Birlikleri’nde
2023 yılı Mali Genel Kurul
Toplantısı’nda konuşan Ege
Mobilya Kâğıt ve Orman
Ürünleri İhracatçıları Birliği
Başkanı Ali Fuat Gürle, “Temsil
ettiğimiz 3 sektörün ihracat
değerlerine bakıldığında, her ne
kadar ihracat kalitesi olarak ülke
ortalamasının üstünde olsak da
Ege olarak Türkiye Geneli
ihracatından aldığımız yüzde
12’lik payın potansiyelimizin
altında olduğunu söyleyebiliriz.
2024 yılı sektör hedefimizi 1
milyar dolar olarak belirledik. 

Temsil ettiğimiz tüm
sektörlerde amacımız yalnızca
ihracat rakamlarını yukarı
çekmek değil, daha katma
değerli, tasarım odaklı ihracat ile
daha katma değerli ürünler ihraç
ederek birim fiyatlarımızı ve
bunun etkisiyle toplam
ihracatımızı arttırmaktır. Mobilya
Sektörlerimizi ayrı ayrı ele

aldığımızda mobilya sektörü
özellikle son iki sene içerisindeki
küresel tedarik zincirlerindeki
değişimden olumlu yönde
etkilenen bu sayede potansiyelini

artıran sektörlerin başında yer
alıyor. Dünya ihracatında ilk 8’de
yer aldığımız mobilya sektöründe
hedefimiz ilk 5 ve daha yukarısı.
Mobilya sektörü aynı zamanda

Cumhuriyetimizin 2023 - 100. Yıl
ihracat hedeflerine en yakın olan
ve sürekli dış ticaret fazlası veren
sektördür” ifadelerini kullandı.
(Haber Merkezi)

İhracatçının 2024 hedefi 1 milyar dolar

Dünyanın enerjisi 
İzmir’de buluşuyor
Temiz enerjinin başkenti İzmir, WENERGY

- Temiz Enerji Teknolojileri Fuarı’na
ikinci kez ev sahipliği yapacak.
WENERGY Expo, yerli ve yabancı
yüzlerce firmanın katılımı ve binlerce
sektör profesyonelinin ziyaretiyle 9-11
Mayıs 2024 tarihlerinde Fuarizmir’de
düzenlenecek. Fuarla birlikte
düzenlenecek kongrede de sektörün
önde gelen isimleri, akademisyenler, iş
insanı ve enerji dünyası temsilcilerinin
konuşmacı olduğu çok sayıda oturum
gerçekleştirilecek. (Haber Merkezi)

Ekosistemde
yeni bir hikaye
Halkbank ve Yıldız Teknik Üniversitesi iş

birliğiyle, start-up niteliğindeki
girişimlere özel tasarlanan HUBrica
Hızlandırma Programı başladı.
Başarılı bulunan 11 girişim, finansal
teknoloji alanındaki projelerini
HUBrica ile büyütecek ve ileri
aşamalara taşıyacak. Halkbank Genel
Müdürü Osman Arslan, YTU Startup
House ile yapılan iş birliği neticesinde
girişimcilik ekosisteminde yeni bir
hikâye yazmaya başlamaktan büyük
mutluluk ve heyecan duyduklarını
ifade etti. (Haber Merkezi)

Sanayici vergide 
adalet bekliyor
Kemalpaşa Sanayici ve İş İnsanları

Derneği (KESİAD) Yönetim Kurulu
Başkanı Yeşim Işıklı, ekonomi
yönetiminin sıkılaşma politikalarını
desteklediklerini ifade ederek, “Bu
zorlu süreci hep beraber aşacağız, acı
ilacı hepimiz içeceğiz. Ancak vergide
adalet ve kayıt dışı ile etkili mücadele
sanayicilerimizin en büyük beklentisi”
dedi. KOSBİ Müdürü Salman Eldeş,
altyapı faaliyetleri ve yapılması
beklenen yatırımlar hakkında
sanayicilere bilgiler verdi. 
(Haber Merkezi)

Mahmut
Özgener

Osman
Arslan

Zafer
Dursun

NİHAT
AK

ÖZELÖZEL
HABERHABER

Bir dönem siparişlere yetişemeyen ikinci el otomobil piyasasında durgunluk hakim 
Zor günler geçiren sektör temsilcileri bir dizi taleple Ticaret Bakanlığı’nın kapısını çaldı
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Türkiye Bilimsel ve Teknolojik
Araştırma Kurumu (TÜBİTAK)
1001 – ‘Cumhuriyetimizin 100.
Yılı Özel Çağrısı’na yapılan
başvurular neticesinde destek
almaya hak kazanan projeler belli
oldu. Türkiye’nin saygın
yükseköğretim kurumlarından
Dokuz Eylül  Üniversitesi (DEÜ),
6 proje desteği ile Türkiye birincisi
olarak önemli bir başarı elde etti.
DEÜ Rektör Vekili ve
Yükseköğretim Kurulu (YÖK)
üyesi Prof. Dr. Mahmut Ak,
DEÜ’nün projelerine yönelik elde
ettiği TÜBİTAK başarısının
önemine değindi. Dokuz Eylül
Üniversitesi’nin akademik
birimlerinin tamamında çeşitli
bilimsel araştırma projeleri, Ar-
Ge ve inovasyon çalışmaları
yürütüldüğünün altını çizen Prof.
Dr. Ak, “Üniversitemiz,
geçmişinden aldığı güç ve
Araştırma Üniversitesi vizyonu ile
bilim dünyasına yön vermeyi
sürdürüyor. Bu kapsamda son

olarak TÜBİTAK’ın en prestijli
çağrısında Üniversitemiz
akademisyenlerinin
yürütücülüğünü yaptığı farklı
disiplinlerdeki 6 projemizin
desteğe layık görülmesi, bizler
için son derece gurur verici bir
gelişme oldu. Yoğun çalışmaların
meyvesini topluyoruz diyebiliriz.
Akademisyenlerimizle ne kadar
gurur duysak azdır.

Üniversitemizin ulusal ve
uluslararası boyutta
görünürlüğünü ve saygınlığını
artıran tüm mensuplarımıza
teşekkür ediyorum. Bundan
sonra da farklı alanlardaki
projelerimizle tüm insanlığa
fayda sağlayacak sonuçlar elde
etmeyi sürdüreceğimize olan
inancımız sonsuz” dedi. 
(Haber Merkezi)

Ege Üniversitesi’nde düzenlenen “Greenmetric
Türkiye Ulusal Çalıştayı”nda konuşan Rektör Prof.
Dr. Necdet Budak, “Üniversitemiz, Greenmetric
Dünya Yeşil Üniversiteler sıralamasında bin 183
üniversite arasında 96’ncılığa yükseldi. Ege
Bölgesi’nin en yeşil ve sürdürülebilir üniversitesi
olduk” dedi. Prof. Dr. Budak, “Çalıştayımızda
amacımız, ülkemizdeki üniversitelerin
sürdürülebilirlik alanında dünya sıralamalarındaki
başarılarının artırılması, iyi uygulama örneklerinin
ülkemizdeki diğer üniversitelere örnek teşkil etmesi
ve uluslararası rekabette güçlü bir ülke olabilmektir.
Türkiye'deki üniversiteler birbirleriyle deneyimlerini
paylaşacak ve sürdürülebilirlik alanında daha ileri
adımlar atmaya teşvik sağlanacak” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

Ege’nin en yeşil ve
sürdürülebilir okulu

Yaşar Üniversitesi İletişim Fakültesi
Dekanı Prof. Dr. Sevda Alankuş, barış
gazeteciliği alanında yaptığı çalışmalar,
adil, barış odaklı habercilik ve medyada
şiddet dilinin azaltılmasına sağladığı katkı
nedeniyle Türkiye Gazeteciler
Cemiyeti’nden ödül aldı. Alankuş’a Niyazi
Dalyancı Barış Gazeteciliği Ödülü’nü TGC
Başkanı Vahap Munyar ve TGC Genel
Sekreteri Sibel Güneş verdi. Prof. Dr.
Alankuş, “Bu yıl ilk defa bir Barış
Gazeteciliği ödülü verme kararı kadar, bu
ödülü ilk alan olmak beni çok mutlu etti.
Ödülümü barış için yazan, çabalayan
yürekli kadın gazeteciler adına aldım” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

Alankuş’a ‘Barış 
Gazeteciliği’ Ödülü

Spor yapayım derken 
kalbinizden olmayın!

Düzenli spor genel vücut sağlığıyla birlikte
kalp sağlığını da destekliyor ancak bazı
kurallara dikkat etmezseniz kalp krizine
varan olumsuz sonuçlar doğabiliyor

Düzenli spor genel vücut sağlığıyla birlikte
kalp sağlığını da destekliyor ancak bazı
kurallara dikkat etmezseniz kalp krizine
varan olumsuz sonuçlar doğabiliyor
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varan olumsuz sonuçlar doğabiliyor

Düzenli spor genel vücut sağlığıyla birlikte
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Düzenli spor genel vücut sağlığıyla birlikte
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varan olumsuz sonuçlar doğabiliyor

Yazın
yaklaşmasıyla
özellikle fazla
kilolardan
kurtulmak ya
da sıkı bir
vücuda sahip olmak amacıyla pek
çok kişi spora yöneliyor. Yapılan
bilimsel çalışmalar, düzenli yapılan
sporun genel vücut sağlığıyla birlikte
kalp sağlığını da önemli ölçüde
desteklediğini gösteriyor. Ancak
bazı kurallara dikkat etmezseniz
kalbinize fayda yerine zarar
verebilir. Kardiyoloji uzmanı Prof.
Dr. Murat Turfan, spora
başlamadan önce ihmale gelmez
kuralları anlattı, önemli uyarılarda
bulundu. Prof. Dr. Turfan, “Yeni

başlayanlar için yürüyüş, bisiklete
binme veya yüzme gibi düşük
yoğunluklu egzersizler idealdir.
Daha deneyimli sporcular koşu,
tenis veya basketbol gibi daha
yüksek yoğunluklu egzersizler
yapabilir. Kronik bir hastalığınız
varsa, doktorunuza hangi sporların
sizin için uygun olduğunu
sorabilirsiniz” dedi. 

Vücudunuzun yeni egzersiz
programına uyum sağlaması için ilk
haftalarda kısa süreli ve düşük
yoğunluklu egzersizler yapmanız

önerilir. Yavaş
başlamak; sakatlanma
riskini azaltır,
motivasyonunuzu
korumanıza yardımcı
olur, vücudunuzun

egzersiz programına uyum
sağlamasına zaman tanır. Prof. Dr.
Turfan bu noktada şu önerilerde
bulundu: İlk hafta 10-15 dakikalık
egzersizlerle başlayabilirsiniz. Her
hafta egzersiz sürenizi ve
yoğunluğunuzu kademeli olarak
artırabilirsiniz. Vücudunuzun
sinyallerini mutlaka dinleyin.
Özellikle göğüs, kas, baş ağrısı, baş
dönmesi ya da nefes darlığı gibi
şikayetleriniz olursa dinlenmeli ve
mutlaka doktora başvurmalısınız.

Vücudunuzun susuz kalmaması için
de bol su içmeye özen
göstermelisiniz.

Haftada en az 3-5 gün, en az 30
dakika egzersiz yapmak kalp
sağlığınız için idealdir. Düzenli
egzersiz, kalp kaslarını
güçlendirmeden kan basıncını
düşürmeye, kolesterolü
dengelemeden stresi azaltmaya dek
vücuda birçok fayda sağlar.
Kardiyoloji uzmanı Prof. Dr. Murat
Turfan egzersizleri bazen hiç
yapmayıp bazen de aşırı
yüklenmenin kalbi olumsuz
etkileyebildiğini belirterek,
egzersizin günlük rutinin bir parçası
haline getirilmesi gerektiğini
vurguladı. 
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Enfeksiyon
hastalıklarında
moleküler
yanıtlar

Enfeksiyon hastalıkları, insanlık
tarihinde önemli sağlık sorunlarına
neden olan ve hala dünya genelinde

ciddi bir tehdit oluşturan hastalıklardır. Ancak
moleküler biyoloji alanındaki gelişmeler, bu
hastalıkların anlaşılması, tanı ve tedavisi
konusunda yeni ufuklar açmaktadır.
Enfeksiyon hastalıklarının moleküler
biyolojisi, mikroorganizmaların insan
vücuduyla etkileşimini, hastalık yapma
mekanizmalarını ve bağışıklık sisteminin
tepkilerini inceleyen multidisipliner bir
alandır.

Mikroorganizmaların evrimsel moleküler
biyolojisi: Mikroorganizmalar, son derece hızlı
bir şekilde çoğalabilen ve adaptasyon
yetenekleri yüksek olan canlılardır.
Enfeksiyon hastalıklarının moleküler
biyolojisi, mikroorganizmaların evrimsel
süreçlerini anlamak için kritik bir rol
oynamaktadır. Bu çalışmalar, antibiyotik
direnci gibi önemli bir sağlık sorununa neden
olan mikrobiyal evrimi anlamamıza yardımcı
olmaktadır.

Patojenlerin moleküler mekanizmaları:
Enfeksiyon yapıcı organizmaların
(patojenlerin) moleküler mekanizmaları,
hastalık yapma potansiyellerini belirler.
Bakterilerin, virüslerin, parazitlerin ve
mantarların insan vücuduyla etkileşimleri,
moleküler düzeyde incelenerek hastalık
mekanizmaları ortaya konmaktadır. Örneğin,
bakteriyel enfeksiyonlarda, patojenlerin
salgıladığı toksinlerin, hücre içi işlevleri
bozarak hastalık semptomlarına neden
olduğu bilinmektedir.

Bağışıklık sisteminin moleküler yanıtları:
Bağışıklık sistemi, enfeksiyon etkenlerini
tanıyarak onlara karşı yanıt verir. Hücresel ve
humoral yanıtlar, bağışıklık sisteminin
enfeksiyonlara karşı verdiği yanıtlardır.
Bağışıklık sisteminin moleküler yanıtlarını
anlamak, enfeksiyon hastalıklarının daha iyi
anlaşılmasını, önlenmesini ve tedavi
edilmesini sağlar.

Bağışıklık sisteminin moleküler yanıtları,
antijenlerin tanınması, bağışıklık hücrelerinin
aktivasyonu, enfeksiyonun kontrol altına
alınması ve hafıza hücrelerinin oluşturulması
gibi adımları içerir. Bu yanıtların
düzenlenmesi, sitokinler, kemokinler,
antikorlar ve sitokin sinyal yolları gibi
moleküler mekanizmalar tarafından kontrol
edilir. Bağışıklık sistemi, T hücreleri, B
hücreleri ve doğal öldürücü hücreler gibi
bağışıklık hücreleri aracılığıyla enfeksiyon
etkenlerine karşı spesifik yanıtlar oluşturur.
Aşılar ve immünoterapi gibi tedavi
yöntemleri, bağışıklık sisteminin doğal
savunma mekanizmalarını kullanarak
enfeksiyon hastalıklarıyla mücadelede önemli
bir rol oynar.

Moleküler biyoloji çalışmaları enfeksiyon
hastalıklarıyla mücadelede daha etkili tedavi
ve önlemler geliştirmek için kritik öneme
sahiptir.

Yeni tedavi ve tanı yöntemleri: Moleküler
biyoloji, enfeksiyon hastalıklarının tanı ve
tedavisinde ileri düzeyde yeniliklerin
geliştirilmesine imkan tanımaktadır. PCR gibi
moleküler tanı yöntemleri, enfeksiyon
etkenlerinin hızlı ve hassas bir şekilde
belirlenmesine imkan tanımaktadır. Benzer
şekilde, moleküler düzeyde hedefe yönelik
ilaçlar ve immünoterapi gibi tedavi
yöntemleri, enfeksiyon hastalıklarının kontrol
altına alınmasında önemli bir role
sahiptir.Enfeksiyon hastalıklarının moleküler
biyolojisi alanındaki bu hızlı ilerlemeler,
gelecekte daha etkili tanı ve tedavi
yöntemlerinin geliştirilmesine olanak
sağlayacaktır. Ancak, bu alandaki
araştırmaların devam etmesi ve daha fazla
desteklenmesi önemlidir. Çünkü enfeksiyon
hastalıkları hala dünya genelinde ciddi bir
sağlık sorunu olmaya devam etmektedir.

elenadinc@gmail.com

Dokuz Eylül, 6 proje 
ile zirvede yer aldı 
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Kaliteli, uyumlu, liyakatli bir ortam, bir
aile, Gülşen - Yılmaz Duman çiftinden
ötürü. Tanır, sever, takdir ederim.
Gülşen bacımın 'duble hakem' olan eşi
ile zirve yapan sporcu oğlunu yakından
takip dışında faal, aktif bir durumu
yok. Ama layıkıyla destek olanlardan.
O bir anne, o bir kadın. 'Her başarılı
erkeğin arkasında mutlaka bir kadın
vardır' derler. Tersini yapan engel olan,
kıskanan, kal yanımda otur bir yere
gitme diyen de olsa da eş, anne,
babaanne Gülşen Duman, tam bir
yürekli kadın, bilirim. Hayat arkadaşı Yılmaz
Duman, birçok maça çıktık, seyahat ettik.
Futbol hakemliğim döneminden tanırım,
astsubay emeklisidir. Havalı değil, havacıdır.
Çok çalışkan, zeki çevik ahlaklı, eğilmeyen
bükülmeyen insan evladıdır. Aykırı, dik bir
karakterin asık suratlısından değil, güler
yüzlüsü neşelisidir. İki hakemliğe birden

başladı Diyarbakır'da, futbol ile voleybola.
Havagücü'nde set altındaydı, çizgiye sonra
masaya geçti, yetmedi set üstüne çıktı. Üst
düzey maçlarda düdük çaldı. Yazarken
sadece tek bir kişiyi yüceltmem. Hakemlikte
sporculukta başarı aileden, yakın çevreden
gelir. Kimse tek başına başarıya ulaşamaz.
Başarı dediysek illa zirveye çıkmak, ünlü
olmak değil. Sporculuk hakkıyla oynamak
ve de düdük çalmaktır.
HALKBANK'TAN BATUHAN DUMAN

Tecrübeli pasör Batuhan, AXA Oyak
Efeler Ligi'nde Halkbank'la kupa kaldırdı.
Sadece futbol yok bu hayatta. Yazmak

gerek, kalıcı olmalı. Büyüdü
başarıya ulaştı. Tee çocukluğunu
bilirim Batuhan'ın BESYO'lu
Gazi'den. Eşi Dilara Hanım inşaat
mühendisi, şirket Şan Yapı Çelik,
evlat adından. Hayırlı işleriniz
olsun. Şan Efe Duman sahalarda,
salonlarda, maç izleyerek büyüyor
dededen babadan böyle görüyor. O
da bir gün hakem, sporcu olur,
sanırım mutlaka inşallah. Bu
yazımda hatıram olsun. Şampiyon
pasör Batuhan boş durur mu. Ne

gördüyse ne yaşadıysa o. Geleceği belirler.
İşte evlat böyle yetiştirilir.
6'SINDA TOPLA TANIŞTI

31 yaşındaki Batuhan, eve yakın olan Saint
Joseph Lisesi alt yapısında başladı 6 yaşında
iken o gün bugün elinden voleybol topu
eksik olmadı. Çankaya İlköğretim İlkokulu,

Çankaya Belediyespor, Fenerbahçe alt
yapısındaki gayreti, azmi, sabrı bugünlere
getirdi. 

10.kez şampiyonluk yaşayan Halkbank'ta,
ilk şampiyonluğunu yaşadı. Voleybol
yaşamında adeta sefere çıktı. Irak'ta
Macaristan'da, Azerbaycan'da forma giydi.
Murov Az Terminal'de forma giydi, Alpaslan
Endüstri Erkekler Voleybol 1.Ligi'ndeki
Tarım Kredi Gençlik'te ustalığa hak kazandı.
Ustalık da geri dönüş olmaz, olmamalı

Halkbank'ta, bu yolda devam. Bu bir
şampiyonluk kupa ve de bir kişinin başarı
öyküsü değildir. Aile özeniyle desteğiyle
artan yeteneği keşfetme yazısıdır. Çoğalması
dileklerimle. Zira spor ilaçtır, tek çaredir.
Her zaman destek olan Dilara Duman'a,
genç Alper Güler'e kaynana pardon
kayınvalide Vahide Arslantaş'a bir sporsever
olarak teşekkür ediyorum. İyi ki varsınız.
İyilik güzellik bulaşıcıdır, çoğalarak daha da
artması dileklerimle, teşekkürler...

AYDINOĞLU 

BİRMETİN’DEN
METİN

Spor ve aile

aydinoglumetin@hotmail.com

TFF 3'üncü Lig 2'nci
Grup'u üçüncü sırada
bitirmesi kesinleşerek adını
4 yıl sonra ilk kez play-off'a
yazdıran Karşıyaka bugün
amatöre düşen Sapanca
Gençlikspor'la ligin son
haftasında deplasmanda
karşılaşacak. Sapanca
Atatürk Stadı'ndaki maç saat
15.00'te start alacak.

Play-Off finalleri öncesi as
futbolcularını formalite
niteliği taşıyan mücadelede
riske etmeyecek Kaf-Kaf
sahaya yedek ve genç
ağırlıklı kadroyla çıkacak.
Karşıyaka'nın play-off'taki ilk
rakibi de yarın oynanacak

son hafta maçlarının
ardından belli olacak. Yeşil-
kırmızılı ekip bu
karşılaşmanın ardından
play-off'un ilk turunda 2
Mayıs Perşembe günü
Alsancak Stadı'nda sahne
alacak. Ligin son
haftalarında önemli aslarını
sakatlığa kurban veren
Karşıyaka'da play-off
maratonu öncesi orta saha
oyuncusu Sefa Küpeli de
sezonu kapattı. Sefa'nın
adalesinde meydana gelen
yırtık nedeniyle 3 hafta
sahalardan uzak kalıp play-
off maçlarını büyük ihtimalle
kaçıracağı öğrenildi. (DHA)

TFF 2'nci Lig Beyaz
Grup'ta 9 galibiyetin
ardından zirve yarışındaki
rakipleri önünde en önemli
haftalarda üst üste 2 maçını
kaybederek şampiyonluk ve
ikincilik şansını yitirip Play-
Off'a odaklanan Bucaspor
1928, normal sezonun son
iç saha maçında
taraftarından yoksun
olacak.

Profesyonel Futbol
Disiplin Kurulu, Buca'ya 21
Nisan Pazar günü iç sahada
lider Esenler Erokspor'la
oynanan karşılaşmada
yaşanan taraftarın neden

olduğu saha olayları
sebebiyle 1 maç seyircisiz
oynama ve 28 bin TL ceza
verdi. Sarı-lacivertliler
ayrıca taraftarın neden
olduğu çirkin ve kötü
tezahürat yüzünden de 28
bin TL'yle cezalandırıldı.
Buca, son hafta
Diyarbekirspor'u boş
tribünler önünde
ağırlayacak. Erokspor
maçında yardımcı hakem
Hasan Erdoğan'ın tribünden
atılan yabancı bir maddeyle
başından yaralanıp yerde
kalmasıyla oyun 10 dakika
durmuştu. (DHA)

Ayaktakiler soldan
sağa; Gülşen Duman,

Alper Güler, Dilara
Duman, Vahide

Arslantaş, Öndekiler;
Batuhan Duman, Şan

Efe Duman (çocuk)
Yılmaz
Duman

KAF-KAF Sapanca’da

Bucaspor son maçını 
seyircisiz oynayacak

Windsurf Türkiye Şampiyonası
Slalom Ligi Foça’da 2-5 Mayıs 2024
tarihlerinde gerçekleştirilecek MW
Phokaia etabıyla başlayacak. Foça
etabında; Fin Foil kategorisinde
Kadın, Erkek, U21 Genç Kadın, Genç
Erkek, U17,  U15 ve U13 Junior Genç
Kız, Genç Erkek , Genç Master Erkek,
Kadın,  Foıl Slalom kategorisinde
Erkek, Kadın, U20 Genç Erkek ve
Kadın, U17 ve U15 Junior Kız ve
Erkek yarışları gerçekleştirilecek.
Şampiyona Urla ve Alaçatı
etaplarıyla tamamlanacak. 

Başta Göztepe, Urla Torasan,
Orsa,  Yenifoça Rüzgar Sörfü ve
Yelken Kulüpleri olmak üzere, 12
kulüpten yaklaşık 100 sporcu
rüzgarın yol verdiği mavi sularda
başarıya ve milli formaya uzanmaya
çalışacak.  Ülkemizi uluslararası
yarışmalarda da başarıyla temsil
ederken, kurduğu Çağla Kubat
Windsurf Yelken Kulübü’nde kendisi
gibi başarılı milli sporcular da

yetiştiren Çağla Kubat, 30
sporcusuyla Foça’nın rüzgarında
madalya arayacak. 

İzmir  ve kuzey Ege’nin  dünya
turizm sektöründe ki temsilcisi
olarak ayrıcalıklı tatil parolasıyla
konuk memnuniyetini zirveye taşıyan
MW Phokaia Beach Resort (otel),
ayrıcalıklı bir spor organizasyonu
için yarışmanın ana sponsorluğunu
üstlendi. Yarışma ana sponsoru MW
Phokaia Beach Resort Genel Müdürü
ve Ege Turistik İşletmeler ve
Konaklamalar Birliği (ETİK) Yönetim
Kurulu üyesi Bilge Durdu İşler, “4
gün sürecek yarışmaların denizde
kusursuz icrası sağlanırken, yarış
dışı zamanların festival havasında
geçmesi için her türlü hazırlık
yapıldı. Yarışmalar etkinliklerle
desteklenirken, yarış parkuruna
gelemeyen sporseverlerin, canlı
radyo, televizyon ve sosyal medya
yayınlarıyla heyecana ortak olması
sağlanacak” dedi. (Haber Merkezi)

Windsurf Türkiye Şampiyonası Slalom Ligi ilk etabı; Foça’da 
2 Mayıs 2024 Perşembe günü başlayacak ve 4 gün sürecek

Foça, TürkiyeYelken
Şampiyonası’nahazır
Foça, TürkiyeYelken
Şampiyonası’nahazır
Foça, TürkiyeYelken
Şampiyonası’nahazır
Foça, TürkiyeYelken
Şampiyonası’nahazır
Foça, TürkiyeYelken
Şampiyonası’nahazır
Foça, TürkiyeYelken
Şampiyonası’nahazır
Foça, TürkiyeYelken
Şampiyonası’nahazır
Foça, TürkiyeYelken
Şampiyonası’nahazır
Foça, TürkiyeYelken
Şampiyonası’nahazır

Bilge
Durdu
İşler

Yarışma parkuru
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Kemalpaşa’da ortaokul öğrencileri
geleneksel el sanatları kurslarına katıldı.

Halk Eğitimi Merkezi Müdürü Cengiz Aktı
her zaman, her yerde, herkes için eğitim
mottosuyla, 75 farklı alanda kurs
açtıklarını söyledi. Yetişkinler için
açtıkları kursların kapısını 23 Nisan
Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayramı
nedeniyle ortaokul öğrencilerine de
açtıklarını belirten Aktı, "Bu sayede
öğrenciler keyifli vakit geçirerek,
unutulmaya yüz tutmuş geleneksel el
sanatlarındaki ürünlerin yapılışını tecrübe
ediyor" dedi. Ardından Merkez
Cumhuriyet Ortaokulu öğrencileri "Minik
Eller, Büyük Hayaller" temalı etkinlikte,
geleneksel el sanatları atölyelerinde
kursiyer ve öğretmenleriyle birlikte nakış,
su kabağı işleme, filografi ile halı ve kilim
dokuma kurslarına katılarak keyifli
zaman geçirdi. (AA)

22’NCİ YIL HEYECANI
Karşıyaka Belediyesi, geleneksel
hale getirdiği ‘En Güzel Balkon
Bahçe Yarışması’nı bu yıl 22’nci
kez gerçekleştirecek. ‘En Güzel
Balkon’, ‘En Güzel Bahçe’ ve ‘En
Güzel Apartman Bahçesi’ olmak
üzere üç ayrı kategoride yapılacak
yarışmaya katılmak isteyenler, 
5 Mayıs’a kadar 444 1 575
numaralı telefondan başvuruda
bulunabilecek.

BAŞKANDAN DAVET
Ödüllü yarışmada hem güzellikleriyle
kent estetiğini güçlendiren hem de
geri dönüşüm ve sürdürülebilirlik gibi
kriterlere uyum sağlayarak çevreye
değer katan balkon ile bahçeler
seçilecek. Her kategoride ilk 3’e
girenlere törenle ödülleri takdim
edilecek. Belediye Başkanı Yıldız
Ünsal “Herkesi bu güzel heyecana
ortak olmaya davet ediyoruz” dedi.
(Haber Merkezi)

Karşıyaka Belediyesi tarafından 22’nci kez düzenlenen ‘En Güzel Balkon Bahçe
Yarışması’na başvurular başladı. Başkan Ünsal herkesi yarışmaya davet etti
Karşıyaka Belediyesi tarafından 22’nci kez düzenlenen ‘En Güzel Balkon Bahçe
Yarışması’na başvurular başladı. Başkan Ünsal herkesi yarışmaya davet etti
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Kuş sesleri çocuk
seslerine karışacak
İzmir'de bu yıl 'orman ve doğa
okuryazarlığı' temasıyla düzenlenecek
'Festival Çocuk', 12 Mayıs'ta Çiçekliköy
Moment Tabiat Park'ında 8'inci kez
kapılarını açmaya hazırlanıyor. Sağlık
sponsorluğunu Medical Point
Hastanesinin yaptığı festivale katılan
çocuklar, 45 survivor parkuru, şişme
oyun alanları, yarışmalar ile
eğlenirken, aileler stantları gezerek
alışveriş yapabilecek. Ebeveynler ise
festival boyunca, çocukları ile doğada
zaman geçirebilecek. Festival Çocuk
kurucusu Sibel Demir Arslan, "Doğanın
içinde kuş seslerinin çocuk seslerine
karıştığı eğlenceli bir festival bizi
bekliyor" dedi. (AA)

PERFORMANSLARIYLA
HAYRAN BIRAKTILAR
Yaşları 55 ile 94 arasında değişen İzmir Büyükşehir Belediyesi Sağlıklı Yaş Alma
Alzheimer-Demans Merkezi üyeleri, aldıkları eğitimlerin ardından sahneye çıktı

Ege Üniversitesi (EÜ) Kariyer Planlama
ve Başarı Koordinatörlüğü ile EÜ Devlet
Türk Musikisi Konservatuvarı (DTMK) iş

birliğinde ‘Bir
Bahar Akşamı
Dinletisi’
düzenlendi.
Konserde
Türk sanat
müziğinden,
Tevfik
Fersan’ın

“Gönülden Sesler”, Rakım Elktulu’nun
“Ben Perişanlıkta Buldum Rifati Kakül
Gibi”, Ali Rifat Çağatay’ın “Ağır Semai”
ve Tanburi Ali Efendi’nin “Bilmezdim
Özüm Gamzene Meftun İmişim Ben”
adlı besteleri icra edildi. 
(Haber Merkezi)

UNESCO'nun İnsanlığının Somut Olmayan
Kültürel Mirası Listesi'nde yer alan ve bu
yıl 484'üncü kez gerçekleştirilen
Uluslararası Manisa Mesir Macunu
Festivali devam ediyor. Festival
etkinlikleri kapsamında
Sefo sahne aldı. Binlerce
Manisalı’nın katıldığı
konseri Manisa
Büyükşehir Belediye
Başkanı Ferdi
Zeyrek, eşi Nurcan
Zeyrek ve kızı Nehir
Zeyrek, Şehzadeler
Belediye Başkanı Gülşah
Durbay da takip etti. Sefo,
şarkılarını hayranlarıyla birlikte
seslendirdi. Konser sırasında Zeyrek ve
Durbay da sanatçıya çiçek ve mesir
macunu takdim etti. (İHA)
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‘MİNİK ELLER, 
Büyük Hayaller’

‘Şehzadeler şehri’
rapçi Sefo ile coştuKULAKLARIN

pasını sildiler

Güney Yarım Küre’den ilkbahar aylarında gelen göçmen
kuşlar, Ankara'nın Nallıhan, Beypazarı ve Gölbaşı
ilçelerindeki sulak alanları tercih etti. Yaz aylarını
burada geçiren kuşlar, kentin doğal zenginliğini ve
çeşitliliğini gözler önüne seriyor. Göçmen kuşlar
arasında leylekler de yer alıyor. (AA)

SAHNEDE VİYANA VALSİ
Ege Üniversitesi Viyana Vals

Grubu Topluluğu’nda eğitim
alan Sağlıklı Yaş Alma
Alzheimer-Demans
Merkezi’nin üyeleri izleyenleri
büyüledi. Aylar süren eğitimin
ardından topluluğun 18-22 yaş
arasındaki genç erkek üyeleri,
55 ile 85 yaş arasındaki kadın
üyeler ile eşleştirildi.
Dakikalarca sahnede kalan
grup büyük beğeni topladı.

ÇALDILAR SÖYLEDİLER
Ritim Grubu, “Hatırla Sevgili”,

“Vardar Ovası”, “Kahveyi
Kavururlar”, “Ankara'nın
Bağları” gibi eserleri hem
çalıp hem söyledi. Türk Halk
Müziği Korosu ve Türk
Sanat Müziği Sağlıklı Yaş
Alma Korosu da
katılımcılara unutulmaz
anlar yaşattı. Üyeler,
Keşanlı Ali Destanı
performansıyla da büyük
alkış aldı. (Haber Merkezi)

Güzellikleriyle
büyülüyorlar
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